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DIT WORDT JOUW SEIZOEN!

SCHRIJF JE NU IN!
Schrijf je vandaag nog in bij Drijver Goalie Academy. Dan ga jij 

binnenkort aan de slag met de allerbeste trainers. Bij inschrijving

krijg je een uniek Drijver goalieshirt van OBO cadeau.

Meer info en aanmelden: drijver.com

Het maakt niet uit bij welke club

je speelt, en op welk niveau. 

Alle jeugdkeepers (10-18 jaar)

zijn welkom bij de Drijver Goalie

Academy. Bij deze keepersschool

krijg je elke week op de velden

van Pinoké of Kampong een top-

training, van de beste keepers-

trainers. Specialisten die jou -

op een leuke manier - beter

maken. 

DE PERFECTE BASIS

“Wat je bij ons kunt verwachten?

Allereerst een uitdagend en

afwisselend trainingsprogramma

volgens het Drijver Goalie 

System”, vertelt Martijn Drijver.

“Met dit systeem, dat we con-

tinu aanpassen aan de laatste

ontwikkelingen binnen het hoc-

key, kan iedereen beter leren

keepen. Wat jouw stijl ook is. 

Wij vinden: jij mag keepen zoals

je wil. Dan zorgen wij met onze

trainingen voor de ultieme

basis. Niet alleen op technisch

en tactisch vlak, maar ook 

mentaal en fysiek. Dan sta jij er

straks altijd voor jouw team,

óók op een mindere dag.”

UITDAGING EN FUN

Verder kun je bij de Drijver

Goalie Academy de allerbeste

trainers verwachten. Zij zijn 

allemaal persoonlijk opgeleid

door Martijn. “Wat ook leuk is:

we werken met veel uitdagende

trainingsmaterialen, w.o. de

allernieuwste Rekeep Bouncer

van OBO”, vervolgt Martijn. 

En elke oefening doen we met

minstens honderd ballen, dus 

je hebt enorm veel balcontact,

want je leert door te doen. 

Extra uitdagingen én fun, dat 

is waar het bij ons altijd om

draait: dat je veel lol maakt én

veel leert. Spreekt dat jou aan? 

Kom dan bij ons trainen, 

samen met andere enthousiaste

keepers uit de regio!” 

Jeugdkeepers, opgelet! Wil jij dit seizoen veel leren en vlammen in de goal?

Dan is de keepersschool van de Drijver Goalie Academy wat voor jou!
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TIPS? De makers van de Hockeykrant houden zich van harte aanbevolen voor
tips, bijzondere evenementen en grappige of ontroerende foto's. 
Datzelfde geldt uiteraard ook voor leuk en opvallend nieuws over
uw club of team. 

Heeft u een suggestie of een persbericht dat interessant is voor 
de Hockeykrant? Laat het ons weten. Wij gaan er alles aan doen 
om uw tips te verwerken in het eerstvolgende nummer.
Mail de redactie: info@hockeykrant.nl

Voor de Oranjedames was de titel
geen verrassing, al bood België in
de finale fors tegenstand. Maar
met een 3-1 eindstand ging het
goud voor de vierde keer op rij
naar Nederland. 

Bovendien is Oranje met de Euro-
pese titel nu ook zeker van een tic-
ket voor de Olympische Spelen van
2024 in Parijs. En ook daar zijn de
dames favoriet, al is winnen van
Olympisch goud nooit vanzelfspre-
kend. Dat weet ook bondscoach
Paul van Ass. 

ORANJEHEREN
Voor de Nederlandse Heren is het
ticket eveneens binnen. Een dag na
het goud van de dames werden
ook de Oranjemannen Europees
kampioen. In een zinderende finale
werd Engeland met 2-1 verslagen.
Bondscoach Jeroen Delmee kon
zijn geluk niet op. "We zijn nu twee
jaar bezig. Als ik zie wat de jongens
ervoor over hebben, dat vind ik het
mooiste van sport," zei hij na af-
loop geëmotioneerd. 

NIEUW SEIZOEN
Inmiddels staat de focus van de in-
ternationals weer vol op de Tulp
Hoofdklasse. Want het nieuwe sei-
zoen is begonnen. Ook in de ande-
re klasses. De bal rol weer, er wordt
ieder weekend gestreden en we ge-
nieten van hockey om het 'echie'. 

Want hoewel de voorbereiding al-
tijd een mooie periode is, gaat er
toch niets boven het spelen om de

punten. Inclusief de bijbehorende
ambities, doelstellingen en presta-
ties. Evenals het samen vieren van
een overwinning of gezamenlijk de
teleurstelling verwerken na een ne-
derlaag. 

MOOIE ARTIKELEN
Vandaar dat wij in deze editie van
Hockeykrant Gooi/Flevoland de sei-
zoenstart van diverse clubs en
teams belichten. Zoals de heren

van het gepromoveerde Laren in
de Hoofdklasse, de dames van Hui-
zen in de Promotieklasse en de
ambitie van de teruggekeerde Me-
lissa Pieters bij Almeerse. Daar-
naast lees je in deze editie mooie
artikelen over clubmensen, nieuwe
ontwikkelingen en vooral veel over
hockey. Want dat is en blijft toch
de mooiste sport ter wereld! 

Veel leesplezier!

Na een fijne zomer is in september het nieuwe hockeysei-
zoen begonnen. De jeugd ging het eerst van start, toen de
senioren en uiteindelijk volgden ook de teams in de Tulp
Hoofdklasses. Dit laatste had alles te maken met het succes-
volle EK waar Oranje zowel bij de dames als de heren de
Europese titel behaalde. 

UTRECHT - Vorig seizoen is er
tijdens de play-offs voor het
Nederlands Kampioenschap in
de Hoofdklasse een nieuw
play-offsysteem gehanteerd.
In deze nieuwe opzet zijn de
play-offs gespeeld in series
van twee wedstrijden. In voor-
gaande seizoenen werd nog
gespeeld volgens het best-of-
three principe.

We zijn weer 
begonnen!

Nieuwe opzet Play-offs seizoen 2023-2024

Het spelen van play-offs in dit
nieuwe systeem is geëvalueerd
en zo goed bevallen dat de 
KNHB heeft besloten dat alle
play-offseries vanaf het seizoen
2023-2024 in twee wedstrijden
worden gespeeld. 

Dit betekent dat in alle catego-
rieën wordt afgestapt van het
best-of-three systeem. Het spelen
van series van twee wedstrijden
leidt tot een betere belastbaar-
heid van spelers en levert organi-
satorisch ook de nodige voorde-
len op.

DE NIEUWE OPZET GELDT VOOR
DE VOLGENDE PLAY-OFFSERIES:
■ Wedstrijden tussen teams uit

de Hoofdklasse en Promotie-
klasse voor promotie naar de
Hoofdklasse;

■ Wedstrijden tussen teams uit
de Promotieklasse en Over-
gangsklasse (en Overgangs-
klasse onderling) voor promo-
tie naar de Promotieklasse;

■ Wedstrijden tussen teams 
uit de Overgangsklasse en 1e
Klasse (en 1e Klasse onderling)
voor promotie naar de 
Overgangsklasse;

■ Wedstrijden tijdens de 
halve finales Jongens en
Meisjes O18.

HOE WERKT DE OPZET?
Alle play-offseries worden ge-
speeld over twee wedstrijden.
Het team dat in de competitie het
hoogst is geëindigd, speelt de
eerste ronde uit en de tweede
ronde thuis. 

Een wedstrijd hoeft niet tot een
winnaar te leiden. Na de tweede
wedstrijd worden de uitslagen in
een ranglijst gezet. Daarbij wordt
op basis van wedstrijdpunten,

doelsaldo en doelpunten voor
vastgesteld wie de winnaar van
de play-offserie is. Indien al deze
criteria gelijk zijn, dan volgt direct
na de tweede wedstrijd een
shoot-outserie om de winnaar te
bepalen.

Wil je meer weten over de nieu-
we opzet? Kijk voor meer infor-
matie op knhb.nl. Op de website
vind je ook enkele voorbeelden.

Hockeykrant Gooi/Flevoland is 

een uitgave van De Hockeykrant.

De inhoud van deze krant staat

helemaal in het teken van de 

hockeyverenigingen in de regio

Gooi en Flevoland. Verspreiding

vindt plaats via de clubhuizen 

van de verenigingen en via

www.hockeykrant.nl.
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Die klap dreunde in de zomer
nog lang na op Sportpark Beste-
vaer. Maar van een trauma wil de
coach niets weten. “Hou op zeg.
Winst en verlies horen nu een-
maal bij de sport. En het fijne van
een competitiesport als hockey is
dat je snel weer aan de bak kan.”

CARRIťRE
Drost (62) kent een rijke carrière.
Als coach van de dames van Rot-
terdam won hij twee Europese
bekers, met de heren van Am-
sterdam één. Daarnaast werd hij
met de dames van Amsterdam
twee keer landskampioen en
pakte hij zijn vierde Europese
prijs. Verrassend was daarom de
keuze die hij in april 2021 maak-
te. De succescoach uit Naarden
maakte de overstap naar de
Meisjes C2 van Huizen. 

“Ik had mezelf voorgenomen een
maatschappelijke rol te nemen in
het hockey,” legt Drost uit. “De
MC2 van Huizen had in het voor-
jaar geen coach meer en de club
vroeg mij of ik het seizoen wilde
afmaken. Natuurlijk wilde ik dat.
Het was ontzettend leuk. Het sei-
zoen erna ging een deel van de
meiden door naar de MO14-1. 
Ze vroegen mij of ik hun coach
wilde blijven. En als 14 paar 

lieve ogen je aankijken, kun je
simpelweg niet weigeren.”

HOOFDCOACH DAMES
Het nieuwe seizoen van Drost
was koud begonnen of de coach
van Dames 1, Bastiaan van Vee-
len, vertrok bij Huizen. Logischer-
wijs polste de club Drost of hij
wilde instappen. Hij stemde in.
“Maar ik had wel als voorwaarde
dat ik de MO14-1 kon blijven

doen. Ik wilde hen niet in de
steek laten.” Ook nu een deel van
de meiden is doorgestroomd
naar de MO16-1, combineert
Drost zijn functie bij dames 1 met
die van jeugdcoach.

PROMOTIEKLASSE
Met de dames van Huizen draai-
de Drost een uitstekend seizoen,
dat bijna werd bekroond met
promotie naar de Hoofdklasse.

Velen verwachten dat Huizen nu
wederom zal meedraaien in de
top van de Promotieklasse. Het
was voor Zuid-Afrikaans interna-
tional Dirkie Chamberlain een
reden de overstap te maken van
HGC naar Huizen.

DIVERSE GROEP
Drost heeft het op Sportpark 
Bestevaer enorm naar z'n zin.
“Huizen is een fijne club. We heb-
ben een selectie van 17 dames.
Het is een leuke groep die enorm
divers in leeftijd is. De helft is 
jonger dan twintig jaar. Dirkie is
ruim twee keer zo oud als de
jongste speelster.” 

“Daar tussenin zit van alles. Het is
een geweldige leeftijdsopbouw.
Van jong talent tot ervaren krach-
ten. Er zijn speelsters die stude-
ren of op school zitten, anderen
hebben een baan. Het zorgt voor
een fijne dynamiek in de groep.
De samenwerking is briljant.”

ONTWIKKELEN
Aan Drost de taak om alle speel-
sters in hun kracht te laten
komen. “En soms mislukt dat wel-
eens. Dat is inherent aan sport.
Resultaat moet je nooit centraal
stellen. Dat is namelijk een gevolg
van wat je doet. Het mislopen
van de promotie was voor veel
speelsters een verschrikkelijke er-
varing. Toch zegt het veel dat ie-
dereen nog een jaar door wilde
en zich bij Huizen verder wil ont-
wikkelen. Ik ben blij dat ik dat
mag faciliteren.”

NAARDEN - Vorig seizoen
misten de dames van Huizen
op een haar na promotie
naar de Hoofdklasse. In
twee ongekende thrillers
tegen Rotterdam leek de
ploeg van coach Donald
Drost het ticket in handen
te hebben. Door een tegen-
treffer in de laatste secon-
den veranderde echter alles.
Een droom viel in duigen. En
dus wacht een nieuw sei-
zoen in de Promotieklasse.   

Als coach heeft Drost een hel-
dere visie. Zijn leermeester is
Hans Jorritsma, die Drost in zijn
tijd bij Kampong en het Neder-
lands team als coach had. 

“Hans was een coach die vond
dat je op moest pakken wat je
zelf op wilde pakken. Blijf jezelf,
dat was de belangrijkste les die
hij me leerde. Eerlijke feedback
hoort daar bij. Alleen als je die
geeft, kan iemand zich verder
ontwikkelen.”

FACILITEREN
Met die les in het achterhoofd
coachte Drost zijn teams naar
grote successen. “Ik ben er om
te faciliteren en te inspireren.
Als coach ben je een trainer,

een psycholoog, een vriend en
heel af en toe een dictator. Je
moet er voor je speelsters zijn.
Je hebt te maken met 17 indivi-
duen en een begeleidingsstaf.
Het is mijn taak iedereen te
geven wat ze nodig hebben.
Niet andersom.”

ESSENTIELE VRAGEN
Drost wil als coach rust uitstra-
len. “Als je gestrest bent, geef
je dat over aan de speelsters. Je
moet hen niet als een verleng-
de van jezelf zien. Het moet
niet zo zijn dat de speelsters
jouw doelen nastreven, maar
hun eigen doelen. Faciliteren
dus, ik kan het niet vaak 
genoeg zeggen.”

“Om daartoe te komen, moet
je weten met wie je werkt, je
moet ze leren begrijpen. Hoe
steken de speelster in elkaar?
Wat houdt hen bezig? 

Hoe staan ze in het leven? Wat
zijn hun ambities? Dat zijn es-
sentiële vragen. Als je dat weet,
kun je afspraken met elkaar
maken.”
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'Faciliteren' is het toverwoord
van Donald Drost

Coach, trainer, psycholoog, vriend 
en af en toe dictator





HOCKEYKRANT GOOI / FLEVOLANDALMEERSE 7

De degradatie van Almeerse is
voor Pieters enigszins een flash-
back. Vier jaar geleden moesten
de dames ook terug naar de
Overgangsklasse. Na afloop van
dat seizoen besloot aanvoerder
Melissa Pieters haar vleugels uit
te slaan en de overstap te maken
naar Hurley. Bij de Bosuilen
speelde ze vier jaar in de Hoofd-
klasse. Vorig seizoen behaalde
Pieters met de Amsterdamse
dames voor het eerst in de club-
geschiedenis de play-offs voor 
de landstitel. 

WAANZINNIG AFGESLOTEN
“Ik heb het bij Hurley superleuk
gehad,” vertelt Melissa. “Vier jaar
geleden vond ik de overstap heel
erg spannend. Het was een ont-
zettend lastige beslissing om af-
scheid te nemen bij Almere, maar
ik heb absoluut geen spijt van
mijn keuze gehad. Vorig seizoen
hebben we waanzinnig afgesloten
met de play-offs.”

“Daarmee had ik al mijn doelen
bij Hurley bereikt. Ik heb in vier
jaar alles uit mezelf gehaald en
met een hele toffe groep ge-
speeld. Dat was geweldig, maar
nu voelde ik dat het tijd werd
voor een terugkeer naar Almere.”

OPEN ARMEN
Pieters werd met open armen
ontvangen door de club waar ze
jaren kind aan huis was. “Er
speelt een groep meiden die ik al
heel lang ken. Quirine en Joëlle
Angel ken ik bijvoorbeeld al uit de
tijd dat we samen in de MO12-1
speelden. Veel van de meiden zijn
door de jaren heen goede vrien-
dinnen geworden. Met hen wil ik
graag nog hockeyen. Ik zie boven-
dien nog voldoende uitdagingen
met het team.”

WERKEN EN HOCKEYEN
Een andere reden om terug te
keren is de maatschappelijke car-
rière van Pieters. Melissa werkt
als sportinstructeur in Amster-
dam en wilde mede daarom een

stapje terug doen. “Mijn werk-
agenda is nu prima te combine-
ren met mijn hockeyagenda. Ik
wilde werken en daarnaast ont-
spannen hockeyen. Ik kan die
twee dingen combineren bij Al-
mere.”

KNALLEN IN DE OVK
Toen Pieters de club op de hoog-
te bracht van haar terugkeer, ont-
ving ze een stortvloed aan posi-
tieve reacties. “Vooraf had ik het
met vriendinnen besproken. Zij
reageerden erg enthousiast, wat
mij weer een fijn gevoel gaf en de
motivatie om dit seizoen te knal-
len met Almere.”

Dat knallen gebeurt in de Over-
gangsklasse, nadat de dames
vorig seizoen degradeerden.
“Voor mij is de degradatie geen
reden om niet bij Almere te spe-
len,” zegt Melissa stellig. “Net
zoals het vier jaar geleden geen
reden was om de club te verlaten
na de degradatie. Ik wilde dat
moment simpelweg een stap ho-
gerop zetten. En nu wilde ik terug
naar Almere. Op welk niveau dat
is, doet er voor mij niet toe.”

DE KRACHT VAN ALMERE
Met Almeerse hoopt Pieters 
direct weer te promoveren naar
de Promotieklasse. “Dat zou 
geweldig zijn. Dan gaat de vlag
uit,” voorziet Melissa. Of het 
de dames ook daadwerkelijk 
gaat lukken binnen een jaar 
terug te keren, laat zich moeilijk
voorspellen. 

“Er zijn wat meiden vertrokken en
er zijn enkele nieuwe speelsters
bijgekomen. Toch is het belang-
rijkst dat de kern hetzelfde is ge-
bleven. Je ziet nogal eens dat
teams die degraderen uit elkaar
vallen. Dat is bij ons niet het
geval. De kracht van Almere is dat
het een team is dat al jaren sa-
menspeelt.”

STABIELE PROMOTIEKLASSER
Op de lange termijn is het doel
om een stabiele Promotieklasser
te worden. “Maar nu telt eerst dit
seizoen. Daarin willen we mee-
strijden om de bovenste plekken
in de Overgangsklasse. Daar gaan
we met z'n allen keihard voor
knokken. Er zijn natuurlijk meer
ploegen die dezelfde ambitie
hebben. Maar met de ervaring en
het talent dat wij in onze groep
hebben, moet dat lukken.”

ALMERE - Na vier jaar hoofd-
klassehockey bij Hurley
keerde Melissa Pieters in de
zomer terug bij haar oude
liefde Almeerse. De club
waar ze leerde hockeyen,
opgroeide en vriendinnen
voor het leven maakte.
Dat Dames 1 vorig seizoen
degradeerde naar de 
Overgangsklasse speelde
voor haar geen rol. De 
motivatie om te knallen 
en promotie te realiseren
des te meer. 

Hopen op de terugkeer
van de verloren zoon

Met de terugkeer van Melissa Pieters hoopt Almeerse stilletjes ook
op een hereniging met Terrance Pieters. De jongere broer van Me-
lissa die bij Kampong en in het Nederlands Elftal speelt. 

“Ik heb het nog niet met hem over zijn terugkeer gehad,” lacht Me-
lissa. “Iedereen zou het natuurlijk hartstikke mooi vinden als hij ook
terugkomt, maar dat gaat niet zo snel gebeuren, vrees ik. Hij zit
heel goed op zijn plek en is natuurlijk bezig met zijn sportieve car-
rière bij Kampong en Oranje.”

“Uiteraard zou ik het toejuichen als hij ook ooit terugkeert bij Alme-
re. Ik kan hem in elk geval verzekeren dat de club nog even mooi is
als toen hij er nog speelde.”

Melissa Pieters is weer thuis
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“Ik kreeg een telefoontje van Alex
dat hij niet verder ging,” vertelt
Kroukamp. “De optie kwam voor-
bij om het samen met Bas te
gaan doen. Dat zagen we beiden
zitten. We hebben in het verleden
al bij de dames van Almere sa-
mengewerkt en zijn altijd met el-
kaar in contact gebleven. Ik vind
Bas een fijne vent, een goed
mens. Dus toen de kans zich
voordeed, hoefde ik er niet lang
over na te denken.”

UITSTEKENDE SAMENWERKING
Ook bij Heren 1 verloopt de
samenwerking prima. 

“We denken hetzelfde over 
hockey, maar soms ziet iemand
het net even anders. Dan dis-
cussiëren we daarover,” legt
Jamie uit. “In het contact met 
het team gunnen we elkaar 
de ruimte.”

“De ene keer doet Bas bijvoor-
beeld de hele videobespreking.
Vooral omdat hij daar een goed
gevoel bij heeft en de jongens
het best mee kan nemen in zijn
verhaal. Vervolgens heb ik na 
de training dan de ruimte om de
boys toe te spreken richting de
wedstrijd.”

WENNEN
Voor de spelers is het even wen-
nen dat er twee coaches voor de
groep staan. “De grootste aan-
passing voor de jongens is, dat
als er iets is, ze het nu bij twee
coaches moeten melden. Dat is
wat we van hen hebben ge-
vraagd. Soms vergeten ze het 
en melden ze het maar bij één
van ons. Dat is niet erg, wij begrij-
pen dat het voor hen even wen-
nen is.”

MENSEN
Kroukamp en Beuse delen niet
alleen dezelfde visie op hockey,

maar ook over de omgang met
spelers. “Aan het einde van de
dag draait ook hockey om de
mensen met wie je werkt. De
wijze waarop wij spelers benade-
ren, is hetzelfde. Al zijn er natuur-
lijk ook kleine verschillen. Bas
loopt al 31 jaar rond op de club.
Hij kent de spelers en hun ouders
en heeft een enorm clubhart.”

ZUID-AFRIKA
Toch heeft Almeerse ook bij Krou-
kamp een speciaal plekje in zijn
hart. Afgelopen seizoen was hij
coach bij Leiden, de club waar hij
na zijn vertrek uit Zuid-Afrika ook

al aan de slag ging. “Leiden is
speciaal voor mij, maar dat is Al-
mere ook. Die club komt voor mij
het dichtst bij Zuid-Afrika, dat ge-
voel heb ik er altijd gehad.”

Al bij zijn eerste kennismaking
voelde Almere als 'thuis'. Het was
een grote banner bij het clubhuis
die dat gevoel aanwakkerde.
“Er stond: 'er is geen persoon 
belangrijker dan het team, er 
is geen team belangijker dan 
de club'. Dat past enorm bij 
Zuid-Afrika. Voor mij voelt Almere
daarom echt als thuiskomen.”

ALMERE - Jamie Kroukamp en Bas Beuse staan sinds de
zomer aan het roer bij de heren van Almeerse. Het duo
volgde Alex Verga op die vorig seizoen zijn werkzaamheden
als technisch manager combineerde met de coaching van
heren 1. Geen ideale situatie, vond de clublegende en dus
moest de club op zoek naar een vervanger. Uiteindelijk viel
de keuze op twee goed bekenden. 

'Almere doet 
me denken aan
Zuid-Afrika'

Jasper uit Groningen weet daar
alles van. Hij is vader van twee
sportende kinderen. De oudste
voetbalt drie keer in de week, de
jongste staat het liefst elke dag
op het hockeyveld. “Sport is voor
de jongens superbelangrijk en ze
beleven er heel veel plezier aan,”
vertelt Jasper. “Iedere wedstrijd of
training is voor hen een moment
om naar uit te kijken.”

NATTE SCHOENEN
De sport van de kinderen bete-
kent voor Jasper heel wat trom-
mels was. En ook veel natte
schoenen. “Mijn ene zoon speelt
zijn wedstrijden vaak vroeg in de
ochtend, op een nat veld. En nu
het bijna herfst is, komt hij weke-
lijks terug met natte, stinkende
schoenen. Dit geldt ook voor mijn
jongste zoon. Hij hockeyt vaak op

een waterveld. Dat speelt natuur-
lijk super, maar ook dan heb je
natte schoenen.”

SHOEFRESH OPOD
Na jaren gedoe met schoenen op
de verwarming en drogen met
oude kranten, kwam Jasper via
een hockeyouder in aanraking
met de Shoefresh opod. De
schoenverfrisser die reinigt en
droogt en zweet en vocht van
binnenuit via warme lucht verwij-
derd. “Dat was precies wat ik
zocht. Ik heb de Shoefresh opod
een keer geprobeerd en was me-
teen verkocht. Wát een handig
apparaat. Schoenen erop, pro-
gramma starten en een uurtje
later zijn de schoenen droog en
soepel. Bovendien zijn de vieze
geurtjes ook weg.”

SUPERGEMAKKELIJK
Inmiddels weten de zoons de weg
naar de Shoefresh opod prima te
vinden. “Als ze terugkomen van
het sporten, zetten ze zelf de
sportschoenen erop. Het is su-
pergemakkelijk. Overigens niet al-
leen voor sportschoenen; ik ge-
bruik 'm ook voor mijn eigen

schoenen. En het werkt trouwens
ook voor keepershandschoenen.”

De zoon van een collega is inmid-
dels ook enthousiast. “Hij is kok
en reinigt aan het einde van de
dag de keuken met veel water.
Dus dat betekent ook natte
schoenen. Na drie keer bij ons 

drogen, heeft hij inmiddels een
eigen Shoefresh opod aange-
schaft. We zijn dus allemaal fan
van de Shoefresh opod!”   

Kijk voor meer informatie op
shoefresh.eu.    

Je kent het wel. Je komt thuis van een dagje op het hoc-
keyveld en je schoenen zijn nat en ruiken niet bepaald
fris. Die verdwijnen dan in de berging of op de verwar-
ming. Dat werkt dus niet. Je schoenen drogen niet goed,
de geur blijft en het materiaal wordt hard. Maar als je de
volgende dag moet trainen, trek je de vochtige en stin-
kende schoenen toch maar weer aan. 

SHOEFRESH

Nooit meer stinkende en natte schoenen

'Allemaal fan van de Shoefresh opod!'





LOENENSE MHC

De plannen voor de padelbanen
komen bepaald niet uit de lucht
vallen. Tijdens de coronapande-
mie besprak het bestuur van Loe-
nen de plannen voor het nieuwe
seizoen. De club had vier hockey-
velden en moest een besluit
nemen over een van die velden.
Vernieuwen was een optie, maar
de club zou het ook met drie vel-
den prima kunnen bolwerken.
Waarom geen padelbanen bou-
wen, werd geopperd. En zo werd
het zaadje gepland. 

TENNISCLUB VERBAASD
Loenen werkte de plannen voor
de aanleg van padelbanen uit. Op
de ALV reageerden de leden en-
thousiast op het voorstel. Al snel

kreeg ook tennisvereniging LTC
Loenen lucht van de plannen. En
dus polste de tennisclub bij Loen-
ense of de geruchten klopten. “Ze
vonden het in eerste instantie wel
wat vreemd,” vertelt Olivier Lan-
gendijk, voorzitter van Loenen.
“Maar wij vonden er niets
vreemds aan. Waarom zouden
wij als hockeyclub geen padelba-
nen mogen plaatsen en hoort dat
bij de tennisclub?” 

GEEN BURENRUZIE
Tot een burenruzie tussen beide
clubs kwam het niet. De plooien
werden vlot gladgestreken en uit
de gesprekken ontstond iets
moois; de hockeyclub en de ten-
nisclub zouden de padelbanen

gezamenlijk aanleggen. Een team
van vrijwilligers van beide vereni-
gingen werd opgetuigd en ging
met het project aan de slag.

“Het is een unieke samenwer-
king,” zegt Langendijk trots. “Het
is wellicht een opmaat naar
meer. Hopelijk kunnen we in de
toekomst op verschillende vlak-
ken vaker samen optrekken. Voor
zover ik weet, bestaat zo'n sa-
menwerking nergens in Neder-
land.”

BOOST
De aanleg van de padelbanen
moet de hockeyclub een boost
geven. Loenen heeft hetzelfde
probleem als zovele andere
clubs. De jeugd vertrekt op hun
achttiende en komt zelden terug.
“We zijn een dorp,” vertelt Lan-
gendijk. “We zijn een club met
veel jeugd en veel veteranen.
Maar die worden ook ouder. 
Dan moet je kijken of je hen iets 
anders aan kunt bieden en daar
past padel uitstekend bij.”

VERGUNNING
Maar eerst moeten de banen nog
geplaatst worden. En dat gaat
niet vanzelf. “We zijn in afwach-
ting van de gemeente. Hopelijk
krijgen we een dezer dagen de
vergunning. Er is wel wat bezwaar
gemaakt, maar er is geen bewo-
ning rondom de plek waar we de
banen willen aanleggen. Er zijn
wat weilanden met koeien en het
dichtstbijzijnde huis staat op 450
meter afstand. Als er ergens in de
Stichtse Vecht padelbanen aange-
legd kunnen worden, is het hier,”
zegt Langendijk stellig. 

OPNIEUW UITVINDEN
De voorzitter hoopt dat beide
verenigingen in de loop van 2024
de bouw van de banen kunnen
voltooien. “We willen dat het er
ook goed uitziet. Wij denken dat
er met de padelbanen meer reu-
ring op de club ontstaat. Het ver-
enigingsleven is namelijk veran-
derd. Dat vind ik persoonlijk
ontzettend zonde. Daar kun je
over treuren of je kunt jezelf op-
nieuw uitvinden. Wij proberen
dat laatste. We merken dat de
plannen voor veel nieuwe energie
zorgt op de club.”

PADELVERENIGING
Voor Loenen is de aanleg van de
banen overigens niet een slimme
manier om de clubkas te spek-
ken. “Nee, integendeel,” zegt Lan-
gendijk resoluut. “Wij vliegen het
niet commercieel aan en bieden
padel in eerste instantie aan onze
leden aan. Misschien dat er nog
lege uren zijn waarop niet-leden
zich kunnen inschrijven. Dat moe-
ten we nog bekijken. Uiteindelijk
willen we een padelvereniging
oprichten, maar dat is iets voor
de toekomst.”

LOENEN AAN DE VECHT - De negenhonderd leden van
de Loenense MHC kunnen binnenkort ook hun padel-
racket meenemen naar de club. In samenwerking met
de tennisvereniging in het dorp gaat de hockeyclub
op Sportpark de Heul vier padelbanen aanleggen.
Een unieke samenwerking.

ABN Amro Cup op Loenen
Naast alle padelplannen is Loenen in de eerste plaats natuurlijk een
hockeyclub. Een ook op dat gebied onderneemt de vereniging veel.
In september was Loenen een van de gastheren van de ABN Amro
Cup, het voorbereidingstoernooi voor Hoofdklassers. Zo speelden
de dames van Amsterdam en Bloemendaal op Loenen. Evenals de
heren van Schaerweijde en van landskampioen Pinoké. 

Voorzitter Langendijk kijkt met genoegen terug op de wedstrijden.
“Wij hebben een pitch moeten doen bij organisator ABN Amro,
waarbij we ons kandidaat stelden. Vervolgens waren we een van de
clubs die uitverkoren werd om gastheer te zijn. Het is ons ontzet-
tend goed bevallen. Wat ons betreft verliep de organisatie vlekke-
loos. We zouden dit in de toekomst heel graag nog eens doen.”

SLAPENDE KINDEREN
Vooral de jeugd genoot van de komst van de topspelers naar Loe-
nen. “Wij hebben geen heren 1, dus voor jongetjes is er bij door-
gaans wat minder om zich aan op te trekken. Voor de jeugd was
het dus een hele beleving dat er meerdere topclubs op bezoek
kwamen. De scholen zullen er minder gelukkig mee zijn geweest. Zij
hadden de dag na de wedstrijden ongetwijfeld een paar slapende
kinderen in de klas. Want iedereen bleef tot laat op de club,” lacht
Langendijk.

Leden Loenen 
kunnen straks 
ook padellen 
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Het bijzondere van het veld is dat
het alle eigenschappen heeft van
een waterveld. Toch verbruikt het
geen water en zelfs sproeien
hoeft niet meer. Dit is mogelijk
door een unieke samenstelling
kunstgrasvezels die met nieuwe
technologie zijn 'doorgelust'. Hier-
door is de bal- en spelsnelheid ge-
lijkwaardig aan een waterveld en
is de kwaliteit van het hockey ge-
waarborgd. 

ONTWIKKELING
Het nieuwe Pure EP-veld is een
vinding van CSC Sport-Green-
Fields. Een onderdeel van TenCa-
te, wereldwijd leverancier en inno-
vator van kunstgras voor sport.
De ontwikkeling van het veld

heeft ruim vier jaar in beslag ge-
nomen. “In die periode hebben
we het veld uitgebreid getest en
veel data verzameld,” zegt Mat-
thijs Verhoef, salesmanager Hoc-
key van CSC Sport. “Daarnaast
hebben we heel goed geluisterd
naar het oordeel van spelers die
hebben deelgenomen aan onze
trials. Al deze ervaringen zie je nu
terug in ons nieuwe Pure EP-veld.”

DUURZAAM
Het waterloze veld betekent een
enorme stap vooruit op het ge-
bied van duurzaamheid. “Zeker
als het gaat om waterbesparing,”
weet Matthijs. “Een waterveld ver-
bruikt jaarlijks rond de 3 miljoen
liter water. En als je weet dat er in

Nederland meer dan 400 water-
velden liggen, gaat het om enor-
me hoeveelheden water. Daar-
naast biedt dit veld vooral ook
een oplossing voor landen waar
water schaars is. Voor de wereld-
wijde ontwikkeling van hockey is
dat van groot belang.”

FIH
Het duurzaamheidsaspect sluit
naadloos aan op de nieuwe richt-
lijnen van wereldhockeybond FIH.
Zoals bekend wordt op de Olym-
pische Spelen in 2024 voor het
laatst op een waterveld gehoc-
keyd. Ook certificeert de FIH vanaf
2030 geen nieuwe watervelden
meer. NOC*NSF en de KNHB ui-
teraard ook niet. Vandaar dat zij
de ontwikkelingen rond het Pure
EP-veld nauwlettend volgen.

NORMERING
Dit geldt ook voor de uitkomsten
van het monitoringsprogramma
dat aan het veld is gekoppeld. “Dit
doen we bijvoorbeeld op Weesp
waar in verschillende jaargetijden
tests worden uitgevoerd,” legt
Matthijs uit. “Daarnaast worden
alle opgeleverde velden in het
eerste jaar door ons meerdere
keren gekeurd. Deze ervaringen
zijn ook van belang voor
NOC*NSF en de KNHB bij de nor-
mering van droogvelden.”

POSITIEF
In de afgelopen maanden hebben
veel clubs, teams, bonden en ge-
meenten een bezoek gebracht
aan het veld in Weesp. Onder hen
ook Floris Jan Bovelander, die met
De Batavieren een wedstrijd op

Pure EP-veld speelde. “Dat beviel
goed. Dit veld kan zich, zeker wat
betreft snelheid, meten met een
waterveld,” zo was de mening van
de oud-international. 

Hij is overigens niet de enige. “De
reacties zijn enorm positief. Veel
mensen zijn écht verrast,” zegt
Matthijs. “Daarnaast is er veel in-
teresse en inmiddels zijn we ook
op andere locaties bezig met de
aanleg van Pure EP-velden. Zoals
in Hoofddorp en op Mierlo. Daar
zal het niet bij blijven, want dit
concept wordt wereldwijd uitge-
rold. Op die manier wordt duur-
zaam hockey voor iedereen be-
reikbaar.”

Kijk voor meer informatie op
www.cscsport.nl.

Een duurzaam
tophockeyveld 
zonder water 

A D V E R T O R I A L

We vroegen top hockeyster Frédérique Matla
waarom het voor haar belangrijk is 
ambassadrice te zijn van Lumosa: 

“Ik vind het gaaf om te zien hoe Lumosa door innovatie steeds duurzamere 

oplossingen weet te vinden voor het verlichten van sportclubs. We hebben een

mega uitdaging rondom het klimaat wereldwijd en sportclubs gebruiken gewoon

veel energie. Door duurzame verlichting op clubs kunnen ook zij een steentje 

bijdragen aan het verkleinen van hun footprint. Samen met Lumosa ben ik ook op

zoek gegaan naar andere manieren om maatschappelijke impact te maken. Zo

maakten we vorig jaar een videoserie waarbij we kinderen met een spierziekte in

“The Spotlight” gingen zetten. Daar krijg ik veel energie van. En natuurlijk zijn

energie en licht voor mij als topsporter ook onmisbaar om topprestaties neer te

kunnen zetten.” 

Waarom is goed licht belangrijk voor jou? 

“Eigenlijk zo simpel als het klinkt. Zonder goed licht, geen goede training. 

En zonder goede training, geen medailles.” 

Wat doe jij vandaag slimmer voor de generatie van morgen? 

“Natuurlijk ben ik continu bezig met nieuwe en innovatieve manieren om mijn

prestaties te verbeteren en waar anderen weer verder op kunnen bouwen. Op en

rondom het veld kijken we als team naar nieuwe trainingsmethoden en analyseren

we op basis van video en data de tegenstanders zodat we weten wat we kunnen

verwachten. Daarin zijn we tegenwoordig

veel verder dan vroeger. Maar ook 

daarbuiten kijk ik, samen met mijn 

partners, hoe we dingen slimmer kunnen

gaan doen of een positieve bijdrage 

kunnen leveren. Zo experimenteer ik 

bijvoorbeeld met nieuwe producten, die

bijvoorbeeld kunnen helpen om blessures

eerder te diagnosticeren, en rijd ik 100%

elektrisch om mijn uitstoot te beperken. 

Ook probeer ik mijn positie als topsporter

in de maatschappij betekenisvol in te 

zetten. Want ja, een gouden medaille hal

en op de Spelen is natuurlijk gaaf. Maar

die medaille is pas zinvol als je hem

samen met je ervaring kan inzetten voor

volgende generaties.” 

BEN JIJ NIEUWSGIERIG 

GEWORDEN NAAR HOE JIJ

JOUW CLUB NOG DUURZAMER

KUNT MAKEN?

Bij Lumosa gaan we verder dan

alleen het ontwikkelen van 

armaturen en de LumosaTouch

bediening. We zetten nog een stap

voorwaarts! Scan deze QR-code en

maak een afspraak met een van

onze collega's om te bespreken hoe

we jouw vereniging nog duurzamer

kunnen maken! 

Scan 
de code

In juni 2023 werd op MHC Weesp het hockeyveld van de
toekomst in gebruik genomen. Het eerste FIH-gecertifi-
ceerde hockeyveld ter wereld waarbij water geen rol
meer speelt. Een revolutionaire stap naar duurzaamheid
en verdere globalisering van de hockeysport. En een
absolute wereldprimeur. 



ONLINE
adverteren? 

Het kan op www.hockeykrant.nl

Mail naar

info@hockeykrant.nl 
voor meer informatie en 

een vrijblijvende offerte



Clementine Niermans meldde
zich in 1991 bij HC Naarden, vier
weken nadat ze was bevallen van
haar eerste dochter Sophie. Bij de
dameshockeygroep waar Clemen-
tine speelde, waren meer team-
genoten zwanger of net bevallen.
Al snel vielen enkele dames af,
maar Clementine bleef hockeyen.
En niet omdat ze het spelletje
nou zo leuk vond. 

LUSTRUMCOMMISSIE
“Ik was geen hockeyer, dat ben ik
ook nooit geweest,” vertelt Cle-
mentine. “Ik vond het spelletje ei-
genlijk helemaal niet leuk. Heel
vaak dacht ik: wat doe ik hier ei-
genlijk? De reden dat ik bleef, was
vanwege de leuke mensen in het
team.”

In haar tweede seizoen bij Naar-
den vierde de club het eerste lus-
trum. Ieder team moest een lid

afvaardigen voor de lustrumcom-
missie. Clementine werd naar
voren geschoven door haar team.
“Dat vond ik ontzettend leuk om
te doen,” herinnert ze zich.

MAN
De hockeystick borg ze na twee
seizoenen op, maar Clementine
bleef als vrijwilliger bij de club be-
trokken. “Toen ik stopte, was het
voor mijn man aanleiding om te
beginnen met hockeyen. Hij heeft
het veel langer volgehouden dan
ik.” Helaas moest manlief op een
gegeven moment stoppen van-
wege rugklachten. “Dat was frus-
trerend voor hem, maar na een
tijdje keerde hij terug om de
teams van onze kinderen te flui-
ten. Tot zijn overlijden in 2014
floot hij ook zijn oude team. Dat
waren leuke kerels, maar ook bij-
zonder lastige mannetjes in het
veld.” 

CALIMERO VAN 'T GOOI
Terwijl dochter Sophie, zoon Max
en haar man zich in het zweet
werkten op het hockeyveld, deed
Clementine dat daarbuiten. Ze
bekleedde verschillende vrijwilli-
gersfuncties bij de club. Tot 2000
zat ze in het bestuur. “We waren
een kleine club; 'de Calimero van
't Gooi'. Het stelde niet veel voor
wat ik moest doen,” is Clementine
bescheiden. “Ik moest wat snoep-
zakjes vullen, de koffiemachine
schoonmaken en langs de lijn de
kinderen aanmoedigen.”

VERENIGINGSMANAGER
Bij een wedstrijd van haar doch-
ter ontstond een nieuwe functie
voor Clementine. “Sophie speelde
in Dames 1. Ik stond bij een uit-
wedstrijd op Loenen langs het
veld naast onze voorzitter. We
raakten in gesprek met de vereni-
gingsmanager; iemand die ver-
schillende dingen voor de club re-
gelde.”

Dit trok de aandacht. “Onze club
werd steeds groter, maar organi-
satorisch was het een gezellige
chaos,” weet Clementine. “Dat is
leuk als je klein bent, maar verve-
lend als je steeds groter groeit.
Dan breekt de ene groep af wat
de ander heeft opgebouwd. Er
was coördinatie nodig, zoals bij
Loenen het geval was.” 

En zo werd Clementine, op dat
moment al erelid, de eerste ver-
enigingsmanager van Naarden. In
2011 kwam ze in dienst van de
club. Aanvankelijk voor 20 uur
per week, maar Clementine was
vrij grenzeloos in haar tijdsbeste-
ding op de club. 

MANUSJE VAN ALLES
Wat de functie precies behelst,
vindt Clementine lastig te zeggen.
“Ik heb altijd enorme moeite om
te beschrijven wat een vereni-
gingsmanager doet. Toen ik mijn

vervanger instructies gaf, kwam ik
er pas achter wat het allemaal is.
Het komt erop neer dat velen bij
mij terechtkwam met vragen.
Niet omdat ik alles op kon lossen,
maar ik wist wel waar ze moesten
zijn. Bovendien was ik altijd be-
schikbaar. Er waren avonden dat
ik om tien uur naar de club fiet-
ste, omdat iemand ergens een
sleuteltje voor nodig had.”

GEZONDHEIDSPROBLEMEN
Inmiddels is Clementine na 30
jaar tomeloze inzet gestopt bij
Naarden. Gezondheidsproblemen
lagen eraan ten grondslag. “Toen
ik 25 was, kwam ik erachter dat ik
door een erfelijke afwijking een
nierziekte heb. In 2004 kreeg ik
een nieuwe nier en kon ik weer
verder. Inmiddels is 'ie versleten
en moet er een nieuwe nier in. Ik
zeg het een beetje alsof je hem
zo ergens van de plank haalt,
maar zo werkt dat natuurlijk
niet.”

Anderhalf jaar geleden kreeg Cle-
mentine nog een klap te verwer-
ken toen er bij haar  alvleesklier-
kanker werd vastgesteld. “Een
beetje lullig,” zegt ze luchtig.
“Maar ik heb een operatie gehad
en heb het onder controle. Als ik

twee jaar kankervrij ben, is een
nieuwe nier een optie. Hoewel
het niet bij me past, stel ik de pri-
oriteiten nu bij mezelf.”

“Overigens heeft de club me altijd
gesteund,” haast Clementine te
zeggen. “Als er iets was of ik iets
niet zou kunnen, kon ik dat altijd
melden. Zoiets vind ik af en toe
best lastig, dus ik waardeer het
zeer dat ze daar mee kwamen.”

FEEST
Terwijl Clementine zich richt op
haar verdere herstel, organiseer-
de de club op 24 september een
feest om haar te bedanken voor
haar jarenlange inzet. “Dat ze dat
geregeld hebben, vind ik gewel-
dig. Niet omdat ik graag in het
middelpunt sta, maar het is leuk
om iedereen te spreken met wie
ik de afgelopen jaren zoveel con-
tact heb gehad. Er waren ook
mensen die ik al heel lang niet
heb gezien. Het was een soort
reünie.”

De drang om op haar eigen feest-
je dingen te gaan regelen, heeft
Clementine niet. “Dat is het voor-
deel van al een poosje weg te zijn
bij de club. Ik zou niet eens weten
wát ik zou moeten regelen.”
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NAARDEN - Na 30 jaar tomeloze inzet voor HC Naarden
heeft Clementine Niermans afscheid genomen van haar
club. Hockeyen vond ze maar niks, maar als vrijwilligster
en verenigingsmanager zat ze bij Naarden uitstekend op
haar plek.

Clementine Niermans neemt na 
30 jaar afscheid van Naarden

'Ik dacht heel 
vaak: wat doe ik 
hier eigenlijk?'





Pepijn is een kind van de club. Al
sinds de jeugd speelt hij op Hil-
versum. Een paar jaar ging hij
'vreemd' bij SCHC, maar inmid-
dels staat hij alweer negen sei-
zoenen in het doel bij Heren 1
van Hilversum. Ooit begon Pepijn
als veldspeler, maar sinds hij tij-
dens een wedstrijd van de D-juni-
oren na een moeizame eerste
helft opperde op doel te staan, is
zijn plekje onder de lat. 

UITDAGEND
“Ik vind keepen ontzettend leuk,”
zegt Pepijn enthousiast. “Het is
een beetje een individuele sport
in een teamsport. Alle spelers in
het veld hebben altijd nog ie-
mand achter zich die het op kan
lossen. Maar een keeper heeft
dat niet. Ik hou daar wel van. Ik
vind het uitdagend.”

HILVERSUM-JONGENS
Pepijn dankt nadrukkelijk de spe-
lers die voor hem staan. “Zonder
hen, zonder dit team was ik nooit
keeper geworden. Ik kan op ze

bouwen en dat is enorm belang-
rijk. Als ik zeg: ga naar links, gaan
ze naar links. Roep ik rechts, dan
stappen ze naar rechts.”

Met enkele teamgenoten speelt
Pepijn al jaren samen. “Jongens
als Justen van Schaik en Jonathan
van Doornewaard ken ik al vanuit
de jeugd. Dat zijn echte Hilver-
sum-jongens. Het voelt goed om
met hen in het veld te staan.”

SUCCESSEN
Met de heren van Hilversum be-
haalde Pepijn vele successen. Het
team promoveerde in 2017 onge-
slagen naar de eerste klasse en
maakte een jaar later al de stap
naar de Overgangsklasse. Daarna
volgden enkele zware jaren. Bo-
vendien hield het coronavirus de
sport lang in z'n greep. Het afge-
lopen seizoen wist Hilversum zich
met hangen en wurgen te hand-
haven, waarna een grote groep
spelers afzwaaide. “Het was een
lastig jaar,” beaamt Pepijn. “De
onderlinge klik was niet optimaal.
Dat maakte het wel knapper dat
we ons handhaafden.”

NIEUWE COACH
Niet alleen de selectie, ook de
staf van Hilversum onderging 
in de zomer een metamorfose. 
Wieger Wiese kwam over van de
dames van Den Bosch, waar hij
de afgelopen twee seizoenen as-
sistent was. Pepijn is blij met de
komst van Wiese. “Hij is een tech-
nische coach en een supergoede
gozer. De sfeer in het team is
onder hem niet slecht.”

SLECHTE SEIZOENSTART 
Toch is er na drie duels in de Over-
gangsklasse reden tot zorg bij Hil-
versum. HBS was in de seizoens-
ouverture met 6-0 te sterk. Een
week later veegde Leiden het team
van Wiese met 7-0 van het veld.
Ook het derde duel, tegen Alphen,
ging verloren, zij het nipt: 3-2. “Het
ging al stukken beter dan in de
eerste twee duels,” zegt Pepijn. “De
nederlagen kun je de coach overi-
gens niet kwalijk nemen.”

WENNEN 
Pepijn merkte in de eerste weken
onder Wiese wat voorzichtigheid
bij de coach. “Hij heeft twee jaar de
dames van Den Bosch gedaan en
moest even wennen om heren te
coachen. Daar zit toch een verschil
in, denk ik. Inmiddels weet hij pre-
cies hoe hij ons moet triggeren.”

“Voor de ene speler is dat anders
dan voor de ander. Wiese is een
mensenmens die dat goed aan-
voelt. De een heeft een keiharde
aanpak nodig, de ander vertrou-
wen. Zelf ben ik iemand die veel
beter gaat op een compliment
dan wanneer ik naar beneden
wordt gehaald. Zo coach ik in het
veld zelf ook. Ik vertel spelers lie-
ver wat ze goed doen en probeer
ze op hun plek te zetten. Dat laat-
ste bedoel ik natuurlijk letterlijk.”

VERTROUWEN
Ondanks de matige seizoenstart,
heeft Pepijn nog alle vertrouwen
in een goede afloop. “We hebben

een van de beste coaches die ik
ooit heb gehad en als individu
kunnen we het niveau van de
Overgangsklasse aan. De uitda-
ging ligt in het creëren van een
hecht team op het veld. Het is
vervelend dat we de eerste wed-
strijden van het seizoen verloren
hebben. Maar ik denk dat wij 
de kwaliteit hebben om het 
alle clubs in de poule lastig te
maken.”

DOEL
Voor negativiteit is geen ruimte,
vindt Pepijn. “Als je een kranten-
kop moet maken over onze eer-
ste weken, kun je ervoor kiezen
de dramatische seizoenstart te
benoemen. Zelf zie ik dat we de
weg naar boven hebben gevon-
den. We worden steeds iets
beter. We zullen geen kampioen
worden, maar in het proces een
beter team te worden, maken we
goede stappen. Ons doel is hand-
having en ik denk dat we dat
zeker in onze mars hebben.”
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Heren Hilversum blij met 'mensenmens' Wiese 
LOOSDRECHT - De Heren van
Hilversum ondergingen in de
zomer een behoorlijke meta-
morfose. Niet alleen de
selectie werd vernieuwd; er
kwam ook een nieuwe staf.
Wieger Wiese die de afgelo-
pen twee seizoenen assis-
tent-coach was bij de dames
van Den Bosch staat nu aan
het roer. Keeper Pepijn
Amse is blij met de komst
van 'mensenmens' Wiese. 



Om dat te bereiken, is preventie belangrijk. Niet
alleen twee keer per jaar de tanden en kiezen
laten controleren, is dan nodig, maar ook twee
keer in het jaar naar de mondhygiëniste. “Preventieve
zorg is belangrijk voor het behoud van het gebit. De
mondhygiëniste reinigt het gebit grondig en dan is het
de taak aan de cliënten om het gebit de overige 362
dagen schoon te houden.”

Dat preventie zijn vruchten afwerpt, ziet Van der
Linden terug tijdens de controles. “Wie zorgt
voor een gezond fundament, houdt een gezond
gebit. Tegenwoordig komt het nauwelijks meer
voor dat mensen een volledig kunstgebit krijgen
aangemeten, tenzij zij hun gebit verwaarlozen.”

“WIE ZORGT VOOR EEN GEZOND 
FUNDAMENT,HOUDT EEN GEZOND GEBIT”

Want ja, er zijn mensen die jaren niet naar de
tandarts gaan omdat ze bang zijn. De tandartsen
in het Tandheelkundig Centrum kunnen goed omgaan

met angstige cliënten. “Het is wel te achterhalen wat
de angst is. Angst gaat vaak gepaard met schaamte
voor het verwaarloosde gebit. Ik stel mensen op hun
gemak en help het gebit weer in orde te krijgen. Als
we dat samen voor elkaar hebben, zijn de halfjaarlijkse
controles en bezoeken aan de mondhygiëniste van
belang om het goed te houden.”

Onzichtbare beugel voor zichtbare lach Dat ze open
staan voor innovaties en nieuwe technieken in de
praktijk, is overduidelijk. Zo wordt zo’n beetje alles -
van kronen tot beugel - tegenwoordig gemaakt met
een 3D printer. Happen is niet meer nodig. “Wij zijn nu
ook bezig met de implementatie van de onzichtbare
beugel. Je hoeft dan niet meer rond te lopen met een
vaste beugel met van die slotjes. Het gebit wordt mooi
recht op een comfortabele manier.”

Het voordeel van Tandheelkundig Centrum Kerkelan-
den vindt Van der Linden dat alle expertise onder één
dak zit. “Alle specialisten zijn in huis en we werken met
de nieuwste apparatuur. Happen voor een afdruk voor
bijvoorbeeld een kroon is verleden tijd: wij hebben
een mondscanner die een digitale afdruk van het gebit
kan maken. Ideaal”, vindt de tandarts. Een ander voor-
deel is dat de praktijk twee avonden in de week is
geopend voor mensen die moeilijk overdag naar de
tandarts kunnen gaan. Of het Tandheelkundig
Centrum nieuwe patiënten aanneemt? “Jazeker”,
antwoordt Van der Linden, “u bent welkom!”

A D V E R T O R I A L

Tandheelkundig Centrum Kerkelanden:
“Wij streven naar een gezonde mond”
HILVERSUM - De wachtkamer is huiselijk en het
ondersteunend personeel vriendelijk. In Tand-
heelkundig Centrum Kerkelanden wordt er alles
aan gedaan om patiënten op hun gemak te stel-
len. Vijf behandelaars en een team van onder-
steunend personeel staat dagelijks klaar. Leon
van der Linden is een van de vier tandartsen in
het Tandheelkundig Centrum en is sinds vijf
jaar eigenaar. “Ik heb een prachtig vak, elke
dag is weer anders. En ons streven is een mooie
en gezonde mond.”

Foto’s: Rob Haak

Tandheelkundig Centrum Kerkelanden

Kerkelandenlaan 3F | 1216 RN Hilversum

info@thc-kerkelanden.nl

www.thc-kerkelanden.nl
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Deze zomer streek Frank van Ros-
sem na een lang dienstverband
bij Hurley in Hilversum neer.
Samen met Curt Summers, al
jaren verbonden aan de club, runt
hij de jeugdafdeling op Sportpark
Loosdrecht. “Ik had direct een
goede klik met Curt,” vertelt
Frank. “Wij delen dezelfde visie.”

Die gedeelde visie draait bij Hil-
versum om plezier. “Tot en met
de leeftijd van twaalf jaar gaat het
om spelenderwijs leren. Zo den-
ken wij er beiden over. Gelukkig
denkt de bond er tegenwoordig
ook zo over.”

LEUKE SPELVORMEN
Bij de jeugd van Hilversum staan 
er op trainingsdagen dan ook geen
saaie, repeterende oefeningen op
het programma. In plaats daarvan
wordt er gekozen voor (hockey)
spelletjes en leuke spelvormen. 

“Daardoor ontstaat lol en energie
op het veld en krijgt de jeugd zin
om te trainen,” zegt Frank. “Bo-

vendien wordt de creativiteit van
de spelertjes gestimuleerd. En
foutjes maken, dat mag. Van ex-
pliciet trainen, waarbij het draait
om techniek en drillen heb ik het
voordeel nog niet kunnen zien.
Op de lange termijn is het spelen-
derwijs trainen beter, denk ik.”

MOTORISCH BETER
Deze aanpak heeft meerdere
voordelen. “Je ziet dat veel jeugd
afhaakt als ze in de B-junioren te-
rechtkomen, omdat hen alles al-
tijd is voorgekauwd. Door plezier
in de sport te hebben, blijven ze
langer hockeyen. Daarnaast heeft
het nog een ander voordeel: door
de afwisselende oefeningen, die
we uit verscheidene sporten
halen, worden ze motorisch
beter.”

TALENTENFABRIEK
Gaat deze opleidingsvorm niet
ten koste van talenten? “Ik weet
zeker dat dát niet het geval zal
zijn. Talenten komen altijd wel
bovendrijven, ook op deze ma-

nier. Ik vind dat een club geen ta-
lentenfabriek moet zijn. Een top-
hockeyer opleiden is niet het
doel. Iedereen moet plezier kun-
nen hebben in hockey. Curt zegt
dat altijd mooi: 'wij zijn er om te
faciliteren'. Iedereen moet een
leuke tijd hebben, dat levert veel
meer op.”

BEVLOGEN JEUGDTRAINERS
Met Curt overlegt Frank veel
én regelmatig over de aanpak.
“We bespreken wekelijks thema's
die we op trainingen kunnen 
behandelen. Een daarvan is bij-
voorbeeld 'lopen met de bal'. 
Dan bedenken we daar leuke
spelvormen bij. We zijn enorm

blij dat we ontzettend veel leuke
trainers hebben die daar enthou-
siast mee aan de slag gaan. Als
club mogen we trots zijn dat er
jonge hockeyers zijn die direct 
uit school naar de club komen
om de jongste jeugd training te
geven. Dat maakt Hilversum een
geweldige club.”

'Een club moet geen talentenfabriek zijn'
LOOSDRECHT - Bij Hilversum draait de jeugdafdeling niet
om het kweken van toptalenten. Plezier en energie zijn
er de basis van de opleiding. Spelenderwijs leren, dáár
gaat het om. Frank van Rossem, de nieuwe Technisch
Manager voor de jongste jeugd, weet daar alles van.
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In 2021 richtte een groep oud-
leden van Buitenhout een Heren
1 op. Na een jaar hield het gros
van hen het prestatiehockey weer
voor gezien. Een groep vrienden
kwam over van Almere en ging bij
Buitenhout verder. Met succes. In
het eerste seizoen werd promotie
naar de derde klasse afgedwon-
gen. 

OVERSTAP
Nils Tossijn is de aanvoerder van
Buitenhout. Hij is een van de hoc-
keyers die de overstap maakte
van Almeerse. “We speelden daar
in heren 3 en hadden het prima
naar ons zin. Op een gegeven
moment stopte een aantal team-
genoten, waardoor we nog maar
met acht spelers overbleven.
Toen hebben we besloten de stap
te maken naar Buitenhout.”

Tegelijkertijd was er nog een an-
dere Almeerse vriendengroep die
zich bij Buitenhout aanmeldde.

“Dat waren jongens van een lich-
ting boven ons,” vertelt Tossijn.
“We kenden elkaar dus al wel. Bij
Buitenhout werden we samenge-
voegd en de klik was meteen
goed. We zijn eigenlijk een vrien-
denteam, maar nemen hockey al-
lemaal wel serieus.”

KAMPIOENSDROOM 
De serieuze hockeyvrienden stel-
den zichzelf ten doel kampioen te
worden in de vierde klasse. “Ik
moet eerlijk zeggen dat we de te-
genstanders een beetje onder-
schat hebben, zeker in de eerste
competitiehelft van vorig seizoen.
We maakten het onszelf vaak las-
tig,” zegt Nils. 

Buitenhout eindigde in de com-
petitie op de tweede plaats en
speelde daarom play-offs voor
promotie naar de derde klasse.
“Natuurlijk wilden we liever kam-
pioen worden, maar play-offs
waren ook prima. Dat zijn altijd

spannende wedstrijden en dat
maakt het leuk. Zeker als je ze
wint en promoveert.”

NIEUWE PROMOTIE
In de zomer namen enkele spelers
afscheid, maar met de doorstroom
vanuit de jeugd staat er een prima
selectie. Tossijn wil met Buitenhout

voor het tweede seizoen op rij
promoveren. “Dat is denk ik wel
een realistisch doel,” zegt de aan-
voerder zelfverzekerd. Daar is
ook aanleiding voor, want in de
voorbereiding was Buitenhout
enkele tweedeklassers de baas.
Om opnieuw te promoveren zal
er in de derde klasse van onder-

schatting geen sprake meer zijn,
vindt Tossijn. “We moeten iedere
wedstrijd weer laten zien wat wij
kunnen. We hebben een goed
team, dat is zeker. Maar we moe-
ten ook telkens dat extra stapje
willen zetten om het de tegen-
standers écht lastig te maken.”

ALMERE - Heren 1 van MHC Buitenhout heeft een bijzon-
dere ontstaansgeschiedenis. Twee vriendenteams wer-
den vorig jaar samengevoegd tot één selectie. In het
eerste seizoen promoveerde het vaandelteam direct naar
de derde klasse. Dit seizoen wil het team weer een stap
omhoog.

MHC BUITENHOUT

Een vriendenteam dat hockey serieus neemt



Nou, dat kan! Als jouw hockey vereniging
kiest voor de buitenspeelse opvang van 
Dé Plek. Dan kun je elke schooldag veilig
naar een vertrouwde plek toe; 
jouw hockeyvereniging.

Als de hockey vereniging ook nog eens in
de natuur ligt, omringd wordt door bos of
andere sportvelden, dan zit je helemaal
goed. Want bij Dé Plek heten we niet voor
niets buitenspeelse opvang. Met de nadruk
op spelen. We kiezen dus heel bewust voor

locaties waar je meer dan goed kunt 
spelen, keten, ravotten, rauzen, rennen en
alle andere vormen waar je je energie als
kind kwijt kunt. Schateren, giechelen en 
uitproesten van het lachen - we horen het
vrijwel elk uur.

Wij gaan graag in gesprek met hockey-
verenigingen die in- of nabij een 
natuurgebied liggen. Zodat we naast dat
keten, rennen en ravotten ook de natuur 
in kunnen en kinderen kunnen 
enthousiasmeren over alles wat om ons
heen groeit en bloeit. Komt de regen met
bakken uit de hemel of bliksemt het dat
het een lieve lust is? Dan bewegen we
idealiter binnen verder; in de gymzaal of
andere ruimtes van de sportvereniging. 

Dus vraag jouw hockeyvereniging eens of
ze extra inkomsten willen. Zodat je lekker
na elke schooldag naar die vertrouwde
plek kunt. 

STUUR ZE MAAR DOOR. 
Naar Dé Plek | buitenspeelse opvang. 
En kijk zelf eens op www.deplek.co

Stel je eens voor. Elke dag uit school naar het hockeyveld. Lekker spelen en ontdekken. 
En dat je baalt als je ouders je komen ophalen, zo leuk was het. Als dat eens zou kunnen…

EXTRA INKOMSTEN GENEREREN OP 
JOUW HOCKEYVERENIGING?

A D V E R T O R I A L

‘hoi mam, hoe
was jouw dag?’
‘hoi mam, hoe

was jouw dag?’

Meld je aan
via de 

QR-code

PUUR* Makelaars Bussum

Huizerweg 114, 1402 AJ Bussum
www.puurmakelaars.nl



Muiderberg-voorzitter Arnoud
Schmitz was dan ook onder de in-
druk van de hockey-international.
“Freeke is echt fantastisch! Van
het begin tot het eind was ze en-
thousiast. Ze liep rond als een ge-
boren kindervriend. Ga er maar
aanstaan: drie uur lang enthou-
siaste, schreeuwende kinderen
om je heen, maar ze deed het ge-
weldig.”

BOVELANDER
De voorzitter weet uit eigen erva-
ring hoeveel impact een clinic van
een international heeft. “Voor kin-
deren die hockeyen is het ontzet-
tend belangrijk om zo'n voor-
beeld als Freeke te hebben. Wij
ouderen herkennen dat zelf nog
van vroeger. In mijn geval kwam
Floris-Jan Bovelander langs op de
club. Hij was heel benaderbaar.”

“Ik weet nog goed dat ik een
handtekening op zo'n veel te
groot shirt liet zetten. Dat zijn

dingen die je nooit meer vergeet.
Zoals onze jeugd niet meer zal
vergeten dat Freeke op bezoek
kwam. Zeker omdat zij een week
ervoor nog scoorde in de finale
van het EK.”

ENTHOUSIASTE SPONSOREN
De komst van de international
had de club te danken aan de
inzet van twee enthousiaste
sponsoren: Fundament en PUUR
Makelaars. “Zij hebben de clinic
geregeld via Sportadviesgroep die
alles organiseerde,” weet de voor-
zitter. 

“Voor de allerkleinsten was er
een springkussen. Voor de hoc-
keyers werd het veld in vier vak-
ken verdeeld waar in verschillen-
de groepen spelletjes en
oefeningen werden gedaan. Free-
ke liep daar langs om tips te
geven. Op het veld stond een box
met muziek. Het was allemaal
heel goed geregeld.”

UITGEBREID DE TIJD
Freeke Moes beleefde overduide-
lijk plezier aan de clinic. De 24-
jarige Europees en wereldkam-
pioene die vorig seizoen met 
Amsterdam de landstitel behaal-
de, begeleidde ruim twee uur
lang de enthousiaste kinderen 
op het veld. Daarna nam zij uit-
gebreid de tijd om met iedereen
op de foto te gaan en handteke-
ningen uit te delen. 

Toen ieder kind met de Oranje-in-
ternational op 'de kiek' was gezet,
werd Freeke met een klaterend
applaus uitgezwaaid. Het was
voor de MHC Muiderberg het mo-
ment om de barbecue aan te ste-
ken en het hockeyseizoen offi-
cieel te openen.

JEUGD KRIJGT DE AANDACHT
De clinic staat overigens niet op
zich. MHC Muiderberg is een rela-
tief kleine club met circa 250
leden, maar de jeugd krijgt er
volop aandacht. “Wij proberen de
jeugd erbij te houden en naast
het hockey veel leuke dingen te
bieden,” vertelt Schmitz. “Zo orga-
niseren we in de herfstvakantie
nog een hockeykamp, de jongste
jeugd traint op vrijdagmiddag en
eens per maand pakken we groot
uit en kan er op de club gegeten
worden. Een groepje vrijwilligers
organiseert dat telkens weer en
het is ontzettend gezellig.”

JEUGDLEDEN WERVEN
Ondertussen blijft MHC Muider-
berg nadenken over manieren en
acties om meer jeugdleden te
werven. Zo probeert de club bij-

voorbeeld de kinderen van de ba-
sisschool in het dorp eens per
jaar te laten gymmen op het hoc-
keyveld. Daarnaast wordt er ui-
teraard geflyerd en staan er ge-
durende het seizoen en in de
vakanties uitdagende sport- en
spelactiviteiten op de agenda.  

“En we denken ook na over een
ledenwerfactie met Freeke. Want
als we haar iets voor de club kun-
nen laten doen, is dat alleen
maar mooi,” besluit de voorzitter. 

Foto's: Tamara Bakker

Freeke Moes
laat jeugd 
Muiderberg 
stralen

MUIDERBERG - Begin september beleefden ruim honderd
jeugdleden van MHC Muiderberg een geweldige dag. Bij
de opening van het seizoen kregen ze een hockeyclinic
van Freeke Moes. De international die een week eerder
met Oranje nog goud won op het EK in Duitsland maakte
er niet alleen een fantastisch event van. Ze veroverde
ook alle harten. 
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I
n 2013 werd Ingrid Vogels verliefd
op het vergroenen van daken. Ze
besloot Green2Live op te richten,

waarmee ze al talloze bedrijven en
gemeentes heeft geholpen met het
realiseren van verduurzamingsplannen.
Zelf actief op sportverenigingen, zag ze
dat ook daar veel te halen viel. "Dan
zat ik in het clubhuis en zag ik dat daar
de hele dag de deur openstond. Nie-
mand keek verder ergens naar, dat
vond ik zonde,” vertelt Ingrid hierover.
Zo is zij gestart met het vergroenen
van sportclubs: met onder andere led-
verlichting langs de velden, duurzame

verwarming en watervoorziening en
zonnepanelen heeft zij al vele topclubs
geholpen én won ze zelfs de KNHB
Best Practice Award.

Ongeveer een jaar geleden kwam Ing-
rid zo ook - via ABN AMRO ‘Club van
morgen’ - bij HC Rotterdam terecht.
Ze heeft met Green2Live het haalbaar-
heidsplan van de zonnepanelen uitge-
werkt. Zo’n totaalplaatje is vaak nét het
duwtje in de rug dat hockeyclubs nodig
hebben naar een groenere vereniging,
vertelt Ingrid: "Veel hockeyclubs hebben
wel de wens om duurzamer te wor-

den, maar weten niet hoe. Energieplan-
nen belanden vaak in de la.Wij gaan
dan door waar anderen dan stoppen.”
Zo heeft zij geholpen met de aanvraag
van subsidies, het bouwplan voor het
dak en de levering aan het energienet.

Nu het zonnepanelenplan, wat in totaal
300 panelen omvat, in volle gang is, wil
Green2Live graag nóg meer doen om
bij te dragen aan een duurzaam HC
Rotterdam. Het bedrijf doneert
daarom niet alleen 16 zonnepanelen,
maar kijkt zelfs al voorbij dit project:
"Dit jaar bestaan wij 10 jaar en om dit

te vieren geven wij de club een jaar
lang energiemonitoring cadeau. Hier-
mee geven wij inzicht en advies in het
verbruik, om te kijken hoe HC Rotter-
dam nog verder kan verduurzamen,”
aldus Ingrid. Dat vinden wij als club fan-
tastisch, maar Ingrid Vogels wordt er
zelf ook blij van: "Het is mijn passie om
sportverenigingen te begeleiden naar
een groenere toekomst. Als dat vervol-
gens echt lukt, vind ik dat zó cool!”

DUURZAME PARTNER 
HC ROTTERDAM
GREEN2LIVE DONEERT
16 PANELEN
De club kent al vele zonnetjes. Van teamadopties en zakelijke donaties tot
een succesvolle Munten voor Punten-actie: HC Rotterdam zet massaal de
schouders eronder om zonnepanelen op het dak te krijgen. Vandaag staat
één van deze toppers even extra in de schijnwerper: Ingrid Vogels. 
Zij zet zich met haar bedrijf Green2Live in voor een duurzame hockeyclub.

ONLINE ADVERTEREN? 
Het kan op www.hockeykrant.nl

Mail naar info@hockeykrant.nl 
voor meer informatie en een vrijblijvende offerte



Vijf jaar was Nanco Jansonius de
coach van de heren van Laren. Hij
leidde de club vorig seizoen in de
Promotieklasse naar het kam-
pioenschap en realiseerde daar-
mee promotie naar de Hoofdklas-
se. Maar dat avontuur beleeft
Laren nu zonder de succescoach.
In april maakte Jansonius bekend
de overstap te maken naar de
heren van Den Bosch. 

ZOEKTOCHT 
Dit betekende dat Laren op zoek
moest naar een nieuwe coach.
Sjoerd Marijne werd gepolst,
maar de voormalig bondscoach
van de Oranjedames bedankte
vriendelijk voor het aanbod.
Daarop verbreedde de club de
horizon en vond in Spanje een
geschikte kandidaat: de 40-jarige
Lucas Rey. De Argentijn had wel
oren naar een overstap naar Ne-
derland.

GEEN ONBEKENDE
Rey is geen onbekende in Laren.
In het seizoen 2007-2008 speelde
hij voor de club. Na zijn actieve
carrière, die in 2016 met een gou-
den olympische medaille zijn
hoogtepunt kende, rolde Rey het
coachvak in. De afgelopen seizoe-
nen was hij actief bij het Spaanse
Real Sociedad uit Santander.

TELEFOONTJE UIT LAREN
Rey had kort voor de zomer net
besloten de Spaanse club vaarwel
te zeggen toen een Belgische
hockeyclub contact met de Ar-

gentijn opnam. Kort daarna volg-
de ook een telefoontje uit Laren.
“Dat was een behoorlijke verras-
sing, maar wel een leuke,” zegt
Rey. “Ik was al in gesprek met de
Belgische club, maar voor mij was
Laren een geweldige kans. Een
terugkeer naar Nederland zag ik
ook wel zitten.”

VISUMPROBLEMEN
Die terugkeer verliep allesbehalve
soepel. Rey moest lang wachten
voordat hij een werkvisum kon
krijgen en moest toezien hoe de
spelers van Laren zonder hem
aan de voorbereiding begonnen.
De club vond al snel een oplos-
sing. Sjoerd Marijne werd bereid
gevonden het team te coachen
zolang Rey nog afwezig was.

COACHEN VIA FACETIME
“Het was geen makkelijke tijd,”
zegt Rey als hij terugdenkt aan de

lange weken waarin hij op zijn
visum wachtte. “Het duurde veel
langer dan we vooraf dachten en
hoopten. Het betekende ook dat
ik niet bij de jongens kon zijn. Dat
was vervelend. Via Teams of
Facetime heb ik veel met de spe-
lers gesproken, maar het is na-
tuurlijk verre van ideaal. Ik ben
blij dat Sjoerd het in de tussentijd
van mij wilde overnemen. Hij
heeft getraind op de manier die
ik voor ogen had. Daar ben ik
hem dankbaar voor.”

Begin september kreeg Rey het
verlossende bericht dat zijn werk-
visum binnen was. De Argentijn
stapte op het vliegtuig en stond
nog dezelfde dag bij Laren op het
veld.

TERUG IN LAREN
Na vijftien jaar is Rey dus terug
bij Laren. Volgens de coach is er

in veel opzichten weinig veran-
derd. “De atmosfeer op de club is
nog steeds hetzelfde. Er lopen
nog steeds open, aardige mensen
rond en veel oude vrienden van
toen zijn er actief betrokken. Het
is eigenlijk nog steeds de club die
ik ken als speler. Dat voelt heel
goed en vertrouwd.” 

PRIJS BETALEN
Ondertussen wacht er voor Rey
een zware taak. Hij moet de pro-
movendus behoeden voor
degradatie. “Ons doel is simpel,”
zegt de coach. “Wij willen in de
Hoofdklasse blijven. Dat is mak-
kelijker gezegd dan gedaan. Om
het een kans van slagen te geven,
moeten we hard werken én ons
hoofd gebruiken.”

“Laren heeft negen seizoenen in
de Promotieklasse gespeeld. De
spelers moeten beseffen dat fou-
ten die in de afgelopen jaren wer-
den gemaakt in de Hoofdklasse
direct met een hoge prijs worden
betaald. Ik heb al gezien dat we
zowel met als zonder bal nog veel
moeten verbeteren.”

TOEKOMSTPLANNEN
Handhaven met Laren is het
enige dat Rey op dit moment als
toekomstdroom heeft. “Ik heb
geen andere plannen. Ik ben blij
dat ik in Nederland ben. Ik hou
van hockey en ben gelukkig in
Laren. Dit is de plek waar ik als
speler een prachtige tijd heb
gehad. Nu wil ik hetzelfde als
coach.”

Lucas Rey heeft met Laren maar één doel
LAREN - Negen lange jaren
ontbraken de heren van
Laren in de Hoofdklasse. Dit
seizoen is de drievoudig
landskampioen terug op 
het hoogste niveau. Met 
de Argentijn Lucas Rey aan
het roer is handhaving in 
de Tulp Hoofdklasse Heren
het doel.

Lucas Rey is dit seizoen niet de
enige Argentijn die actief is op
Laren. Op voorspraak van de
coach maakten drie landgeno-
ten ook de overstap naar het
sportpark aan de Eemnesser-
weg.  

Begin september voegden ver-
dediger Facundo Zarate, mid-
denvelder Joaquin Kruger en
spits Lucas Toscani zich bij de
Gooise ploeg. Zarate en Toscani
zijn A-internationals en kwamen
begin dit jaar nog in actie op
het WK in India. Kruger speelde
op het WK Onder-21. 

KNAP PUNT
Mede dankzij een goal van spits
Lucas Toscani boekte Laren in
de openingswedstrijd van de

competitie een knap resultaat.
In Wassenaar speelde het team
van Rey met 3-3 gelijk tegen
HGC. 

“Met dat punt ben ik heel blij,”
zegt de coach. “Het was een
wedstrijd die we konden win-
nen én verliezen. Een gelijkspel
was terecht. Het was geen
slechte manier om de competi-
tie te starten.”

“Bovendien zat er veel druk op
het duel. Na negen jaar in de
Promotieklasse wilde iedereen
tonen klaar te zijn voor de
Hoofdklasse. Dat maakte het
niet makkelijk voor de spelers.
Ik ben er trots op wat het team
heeft laten zien tegen HGC.”

Argentijnse impuls
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Deze keuze ontstond door een
samenloop van omstandigheden.
In het voorjaar van 2023 zocht
Dames 1 van Zeewolde een coach
voor het nieuwe seizoen. Dit
wekte de interesse van Maurice
de Weerd, op dat moment speler
van heren 1. Hij speelde met de
gedachte zich kandidaat te stellen
voor de positie. 

GOEDE KLIK
Dit werd al snel bekend bij het
bestuur. “Toch vroeg ik hen om
ook nog even verder te kijken,”
vertelt Maurice. “Want als ik
coach zou worden van Dames 1,
betekende dat automatisch dat ik
zou moeten stoppen als hockeyer
bij Heren 1. Daar wilde ik nog
even over nadenken.” De club
voerde gesprekken met meerdere
kandidaten en ook met De Weerd.
“We merkten meteen dat de klik
goed was. Twee duels voor het
einde van het vorige seizoen heb-
ben we de knoop doorgehakt.” 

GEEN SPIJT
Als coach van Dames 1 heeft De
Weerd het prima naar zijn zin.
“De beslissing om te stoppen met
hockeyen is voor mij groot ge-
weest. Toch heb ik absoluut geen
spijt van mijn keuze.” Zijn hoc-
keystick staat echter niet te ver-
pieteren. “Ik heb het geluk dat ik
af en toe met heren 30-1 kan hoc-
keyen. Zij spelen voor de dames
aan, dus gelukkig sta ik af en toe
ook nog op het veld.”

GOEDE KLIK
Coachen is voor De Weerd overi-
gens niet nieuw. De afgelopen
vier jaar had hij de MA1 van Zee-
wolde onder zijn hoede. “Van 
de huidige Dames 1 heb ik acht
speelsters in de MA1 training 
gegeven. Met hen had ik al een
goede klik. De andere meiden
kende ik natuurlijk ook al, omdat
ik sinds 1999 lid ben van Zeewol-
de. Ik vind het een ontzettend
leuke groep. Ik haal er enorm
veel energie en plezier uit.”

VRIJHEID
De Weerd heeft een duidelijke
visie over de manier waarop hij wil
spelen. “Ik denk dat ik dat ook kan
overbrengen. Ik probeer de speel-
sters zoveel mogelijk vrijheid te
geven, zodat ze hun kwaliteiten
kunnen tonen. Daarnaast ben ik

enorm fanatiek. Ik zie het als mijn
taak om de speelsters te stimule-
ren het beste uit zichzelf te halen.”

HANDHAVING
Voor Zeewolde wordt het een uit-
dagend seizoen. De club werd al-
tijd ingedeeld in de regio

Noord/Oost, maar speelt dit sei-
zoen in de regio Midden. “Dat is
een sterkere regio,” weet De
Weerd. “Ons streven is om dit 
seizoen met elkaar te groeien.
Handhaving is een realistisch
doel, eindigen in de middenmoot
de hoop.”

ZEEWOLDE - Vanaf 1999 hockeyt Maurice de Weerd bij 
Zeewolde. Deze zomer nam hij afscheid bij Heren 1 om 
coach te worden bij Dames 1. Dat hij het zelf hockeyen 
gaat missen weet hij nu al. Maar spijt van zijn keuze heeft 
hij absoluut niet.  

Maurice de Weerd begint aan eerste coachklus 

Lelystad-voorzitter Tanja de Wit is
dan ook enorm trots. “De dames
en heren hebben het vorig sei-
zoen heel goed gedaan met twee
kampioenschappen. Dat was na-
tuurlijk prachtig voor de club.”

ELDERS
Opmerkelijk is wel dat een groot
deel van de herenselectie na het
behaalde kampioenschap vertrok
bij Lelystad. Desondanks is er van
een definitief afscheid niet echt
sprake. “Een groot deel van de
selectie woont en studeert ergens
anders. Velen zitten in Groningen
en kunnen niet elke week spelen
en trainen,” vertelt De Wit. “Dus
zijn ze gestopt bij Heren 1, maar
dat betekent niet dat ze allemaal
zijn vertrokken bij de club.”

HOCKEY7
Een deel van het succesteam
heeft zich aangesloten bij het
nieuwe opgezette Hockey7-team
van Lelystad. “Het 7-team speelt
minder frequent dan reguliere se-
niorenteams,” legt de voorzitter
uit. “Voor de heren die nog wel bij
Lelystad willen spelen, maar niet
meer wekelijks kunnen trainen, is
dat een mooie oplossing. Zo blij-
ven ze wel hockeyen en kunnen
ze elkaar nog met enige regel-
maat ontmoeten.”

CLINICS
Ondertussen probeert de vereni-
ging vooral ook de jeugd in Lely-
stad te enthousiasmeren voor
hockey. In de eerste weken van
het nieuwe seizoen organiseerde

de club meerdere clinics voor de
jeugd. Daarnaast werd tijdens de
Nationale Sportweek training ge-
geven aan 200 kinderen uit
Groep 8 en aan 750 eerstejaars-
leerlingen van de onderwijscam-
pus Porteum. Lelystad hoopt op
die manier weer nieuwe jeugd-
spelers aan zich te kunnen bin-
den.

HOCKEYPLAATJESALBUM
Ook is MHC Lelystad deze weken
druk bezig met het maken van
een hockeyplaatjesalbum dat ver-

krijgbaar is bij supermarkt Plus
Postma. Alle spelers van de club
kunnen een foto laten maken, die
vervolgens bij de boodschappen
bij de supermarkt te verkrijgen
is.

“We hebben dat vaker gedaan en
krijgen er altijd leuke reacties op,”
zegt De Wit. “Velen hebben de al-
bums van voorgaande seizoenen
bewaard. Dat is een prachtige
herinnering. Naast de foto's staan
er ook verschillende verhalen
over de historie van de club in.”

GROTE CLUBACTIE
De jeugd doet op zijn beurt ook
iets terug voor de club. Mede
door hun inzet bij de Grote Club-
actie kon Lelystad vorig jaar
dankzij een recordopbrengst een
mooie overkapping bij het club-
huis plaatsen. Ook dit seizoen
zetten de leden zich weer mas-
saal in om loten te verkopen.
“Daar zijn we heel blij mee. Het
doel is weer zoveel mogelijk geld
in te zamelen om nieuwe mate-
rialen te kunnen aanschaffen.” 

LELYSTAD - MHC Lelystad kent een prachtig jaar. Zowel
Dames 1 als Heren 1 vierde afgelopen seizoen een 
kampioenstitel in de vierde klasse. Maar het is vooral 
de jeugdafdeling van de vereniging die bloeit. 

MHC LELYSTAD

De jeugd heeft
de toekomst 
bij Lelystad

foto: MHC Lelystad
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De blaashal stond al langer op
het verlanglijstje bij Gooische.
“Het heeft alleen wat langer ge-
duurd dan wij hadden gehoopt.
Mede door alle bouwactiviteiten
in de afgelopen jaren,” zegt Reyer
van der Vlugt, penningmeester
van Gooische. “Maar toen het
clubhuis er eenmaal stond, heb-
ben we gezegd: 'nu pakken we
ook door'.”

TRAJECT
Met dat besluit startte een nieu-
we fase. “Daarbij ben je in eerste
instantie afhankelijk van het ver-
gunningentraject,” legt Reyer uit.
“Bij de bouw van het clubhuis en
de herinrichting van ons sport-
park heeft dat erg lang geduurd.
Met procedures tot aan de Raad
van State toe. Nu ging het geluk-
kig heel vlot. Parallel aan dat tra-
ject zijn we ook gestart met de fi-
nanciering van de blaashal, via
een obligatieplan onder de leden.
Ook dat is heel goed verlopen en
in juli zijn de contracten gete-
kend.”

STEEDS MOEILIJKER
De komst van de blaashal is geen
overbodige luxe. “Wij zijn een
club met veel leden en de afgelo-
pen jaren werd het voor ons

steeds moeilijker om zaalruimte
te regelen. Zowel in de eigen ge-
meente als ook in omliggende
plaatsen.”

“De zaalcapaciteit is nu eenmaal
beperkt en sporten die het hele
jaar gebruik maken van een hal
gaan logischerwijs ook nog eens
voor. Dit leverde iedere winter
een hoop gedoe op met veel reis-
tijd en geregel op diverse loca-
ties. En dat terwijl er een groeien-
de interesse is voor zaalhockey.” 

DUURZAME BLAASHAL
Die problemen zijn nu voorbij.
Eind november verrijst een splin-
ternieuwe Polyned blaashal op
het complex van Gooische. Hier-
voor worden op dit moment
praktische voorbereidingen ge-
troffen. Bijzonder is overigens dat
de club heeft gekozen voor een
blaashal met duurzame verwar-
ming en ventilatie op basis van
elektriciteit. Op koude dagen

wordt dit ondersteund door ver-
warming op propaangas. 

Deze duurzame keuze is mede in-
gegeven door de locatie van het
sportpark. “Wij zitten in een ge-
bied van Natuurmonumenten en
dat stelt ook eisen aan de uit-
stoot of neerslag van stikstof. Bo-
vendien steunen onze leden een
duurzaam verenigingsbeleid.
Daarom is een oplossing gevon-
den in het elektrische verwarmen
van de blaashal,” legt Reyer uit. 

IMPULS
De blaashal gaat het hockey op
Gooische in de winter ongetwij-
feld een nieuwe impuls geven.
“Voor de jeugd is het natuurlijk
ideaal om op de eigen club te
zaalhockeyen. De aantallen bij de
aanmelding waren altijd al goed,
maar ik verwacht nu zeker een
'plus'. Daarnaast zien we ook veel
animo bij de senioren,” weet de
penningmeester. 

“Bijvoorbeeld van veteranen die
alleen in de jeugd in de zaal heb-
ben gespeeld, maar het nu toch
weer willen proberen. Mijn eigen
team speelt al jaren zaalhockey
en we kijken er naar uit om ko-
mende winter in de eigen blaas-
hal te hockeyen.”

DOORONTWIKKELEN
Met de nieuwe blaashal zijn de
ontwikkelingen nog niet ten
einde. “Wij blijven altijd zoeken
naar groei en verbetering,” zegt
Reyer. “Een van plannen is de
plaatsing van zonnepanelen op
ons clubhuis. Dit zullen geen
grote aantallen zijn, maar daar-

mee dekken we wel het energie-
verbruik van ons clubhuis. Ook
komen er laadpalen op het par-
keerterrein. De volgende stap zal
een warmtepomp zijn. Op die
manier proberen wij nog duurza-
mer te opereren. Dat proces
stopt ook nooit.”

“Wat dat betreft blijven we dus
bezig. Overigens vanuit eigen
kracht. Want in tegenstelling tot
veel andere clubs, zijn wij zelf ei-
genaar van ons complex. Dus als
wij iets willen, doen we het alle-
maal zelf. Gooische staat volledig
op eigen benen.”

Bij de bouw van het nieuwe
clubhuis en de herindeling van
het sportpark moest Gooische
heel wat problemen overwin-
nen. Een periode die voor de
club niet altijd even gemakkelijk
was. Nu heeft de vereniging de
wind weer vol in de zeilen. 

“De club floreert enorm. Dat
deden wij al, maar op ons ver-
nieuwde complex is dat nog
meer zichtbaar,” stelt Reyer van
der Vlugt. “Nu het clubhuis mid-
den op het terrein staat, zie je
pas echt hoe druk het op de za-
terdagen én op de zondagen is.
En als het ook maar een beetje
mooi weer is, staat iedereen ge-
zellig buiten.”

VAANDELTEAMS
Ook prestatief draait het voor-
spoedig. Heren 1 promoveerde

in 2022 naar de Promotieklasse,
overigens in het weekend dat
het Lustrum 120 jaar Gooische
werd gevierd. Vorig seizoen
handhaafde het team zich keu-
rig. Nu gaat de formatie van
coach Dider Meijer hopelijk
meedraaien in de middenmoot. 

Dames 1 moet op termijn het
voorbeeld van de Heren volgen.
Reyer: “Het zou heel mooi zijn
als onze dames ook de stap
vanuit de Overgangsklasse kun-
nen maken. Een club met de
omvang van Gooische hoort ei-
genlijk met beide vaandelteams
thuis in de Promotieklasse.
Toch is dat niet gemakkelijk,
zeker als jeugdleden elders
gaan studeren. Maar we heb-
ben goede jeugdlichtingen en
daarvan gaat ook Dames 1 pro-
fiteren.”  

Gooische floreert
op alle fronten

Nieuwe blaashal geeft impuls aan Gooische
BUSSUM - Na jarenlang 
bouwen, wachten en het
overwinnen van hobbels
nam Gooische in mei 2022
het nieuwe, multifunctio-
nele clubhuis in gebruik.
Evenals drie nieuwe velden
en duurzame ledverlichting.
Een mooie mijlpaal waar-
mee een intensief en tijdro-
vend traject werd afgerond.
Althans, zo leek het. Want
binnenkort wordt aan de
Meerweg opnieuw een 
groot project gerealiseerd.
De komst van een eigen
blaashal. 
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A D V E R T O R I A L

"Sport Medisch Centrum Almere:
Dé Expert in Hockeyblessures"

Door hun betrokkenheid bij natio-
nale hockeyteams hebben onze
fysiotherapeuten een diepgaand
begrip van de specifieke eisen en
uitdagingen die hockey met zich
meebrengt.

Ze zijn bekend met de meest
voorkomende blessures die hoc-
keyers kunnen ervaren en hebben
de expertise om deze blessures

effectief te behandelen en te
voorkomen.

De ervaring van onze fysiothera-
peuten in het begeleiden van na-
tionale hockeyteams stelt hen in
staat om een hoog niveau van
zorg en behandeling te bieden
aan alle hockeyers die bij ons cen-
trum komen. Of je nu een profes-
sionele speler bent of gewoon re-

creatief hockey speelt, je kunt
erop vertrouwen dat je bij ons in
goede handen bent.

Onze therapeuten blijven voort-
durend op de hoogte van de
nieuwste ontwikkelingen en tech-
nieken in de fysiotherapie, zodat
ze altijd de best mogelijke zorg
kunnen bieden aan onze patiën-
ten. Ze combineren hun expertise

met een persoonlijke benadering,
waarbij ze nauw samenwerken
met elke patiënt om hun specifie-
ke behoeften en doelen te begrij-
pen en een behandelplan op
maat te maken.

Dus, als je op zoek bent naar een
fysiotherapie praktijk in Almere
die gespecialiseerd is in het be-
handelen van hockeyblessures en
wordt ondersteund door thera-
peuten met ervaring in het bege-
leiden van nationale hockey-
teams, dan ben je bij het Sport
Medisch Centrum Almere aan het
juiste adres. Neem vandaag nog

contact met ons op en ervaar de
hoogwaardige zorg die wij bieden.

LOUIS ARMSTRONGWEG 110
1311 RL ALMERE
036-3034000
WWW.SMCALMERE.NL

Het Sport Medisch Centrum Almere is niet alleen dé fysiotherapie praktijk in Almere voor het
behandelen van hockeyblessures, maar onze fysiotherapeuten hebben ook ervaring in het
begeleiden van nationale hockeyteams. Onze therapeuten hebben uitgebreide kennis en erva-
ring opgedaan door het werken met topsporters op het hoogste niveau.

IEDEREEN BEHANDELD ALS EEN TOPSPORTERIEDEREEN BEHANDELD ALS EEN TOPSPORTER



Voor het antwoord op deze én an-
dere vragen klopten we aan bij Po-
lyned. Het bedrijf uit Steenwijk is
ontwerper en producent van lucht-
hallen en overkappingen en markt-
leider op het gebied van blaashal-
len voor voetbal, tennis en vooral
hockey. De Polyned hal is de
meest gebruikte zaalhockeyhal in
Nederland. Clubs als Kampong,
hdm, Pinoké, Rotterdam, Gooische
en De Reigers beschikken over een
luchthal van Polyned. 

GESCHIEDENIS
Polyned begon in 1972 al met de
productie en montage van lucht-
hallen voor de sportsector. Des-
tijds kleinschalig en materialen en
mogelijkheden waren toen nog
beduidend anders. “Daarmee
stonden we aan het begin van
een ontwikkeling die vervolgens
steeds groter en professioneler is
geworden,” zegt Edwin Molenaar,
mede-eigenaar van Polyned

KAMPONG
De ontwikkelingen zijn vooral de
laatste 10 jaar enorm versneld.
Mede door een aanvraag van
Kampong. “Eerder werden wij ook
al benaderd door hockeyclubs,
maar het feit dat de exploitatie
van een hal in een korte periode
moest plaatsvinden, was veelal
een probleem,” legt Molenaar uit.
“Bij Kampong speelde dat minder
en samen zijn we ervoor gegaan.
Met onze innovatieve toepassin-
gen hebben wij een passend con-

cept opgezet waarmee in 2015 de
grootste zaalhockeyluchthal ter
wereld is gerealiseerd.”

De blaashal bij Kampong was me-
teen een succes en wekte de inte-
resse van andere clubs. “Er bleek
een enorme behoefte te zijn en
daarna is het hard gegaan,” weet
Molenaar. “Op dit moment bege-
leiden wij ruim 40 hockeyclubs. In
totaal sporten meer dan 100
sportverenigingen in een luchthal
van Polyned. Daarmee zijn we in
ons land marktleider.” 

VOLLEDIG PAKKET
Polyned is niet alleen ontwerper
en producent van blaashallen;
het ontzorgt verenigingen met
een volledig pakket. “Van advies,
begeleiding, het opzetten van een
exploitatieberekening, het aan-
vragen van de bouwvergunning
tot ontwerp en productie, monta-
ge, demontage, onderhoud en
24-uurs service,” somt Molenaar
op. “Dat is ook nodig omdat iede-
re blaashal feitelijk maatwerk is.
Elke locatie is immers anders en
bovendien hebben clubs vaak
specifieke wensen.” 

“Daarnaast ben je er niet met al-
leen een hal. Er is ook een vloer
nodig. Hiervoor werken wij
samen met Royal Campen,

marktleider op het gebied van
(modulaire) sportvloeren. Het is
dus een heel pakket, vandaar dat
wij een lange verbintenis aan-
gaan met een vereniging en
samen optrekken. Bijvoorbeeld
bij het jaarlijks opzetten en af-
bouwen van de hal, samen met
clubvrijwilligers. Dit bespaart een
club de nodige kosten.”

DUURZAAMHEID
Kijkend naar de kosten, en zeker
gezien de stijgende energietarie-
ven, is duurzaamheid een belang-
rijk thema. “Op dat gebied zijn wij
continue in ontwikkeling. De Poly-
ned luchthal is de meest duurza-
me hal die in de markt verkrijg-
baar is,” benadrukt Molenaar. “Zo
hebben onze hallen een groot
daglichtdoorlatend oppervlak
waardoor er overdag geen kunst-
licht nodig is. En als de zon ook
maar enigszins schijnt, heb je me-
teen stralingswarmte.” 

VERWARMING
Voor de avonduren wordt een
Polyned luchthal uitgevoerd met
energiezuinige Ledverlichting.
Verwarming van de hal vindt
plaats met behulp van een sys-
teem dat op gas, heet water of
elektriciteit draait. “Maar je kunt
ook denken aan hybride syste-
men,” legt Molenaar uit. “Hierbij
wordt de hal deels verwarmd met
elektriciteit en deels met pro-
paangas. Propaan is circa 80%
goedkoper dan aardgas. In de
nieuwe blaashal van Gooische
wordt dit hybride systeem toege-
past.” 

MULTIFUNCTIONEEL 
Voor clubs met 800-1000 leden is
een blaashal al haalbaar. Zeker
als deze hal multifunctioneel
wordt ingezet. “Zo wordt een
blaashal bij HC Zwolle overdag
bijvoorbeeld gebruikt door stu-
denten van sportopleidingen. En

ik ken ook voorbeelden van hoc-
keyclubs die de luchthal op be-
paalde uren delen met sportver-
enigingen in de omgeving. Dit is
ook weer gunstig voor de exploi-
tatiekosten.” 

Het allergrootste voordeel is ui-
teraard dat leden van hockeyver-
enigingen in de winter op de
eigen club kunnen hockeyen. “In

veel plaatsen is zaalcapaciteit in
de wintermaanden een groot
probleem. Daarnaast is het be-
paald niet ideaal als leden op
meerdere locaties spelen. Met
een blaashal kunnen ze gewoon
op de eigen club terecht. Vereni-
gingen draaien dus ook in de win-
ter volop door en iedereen kan
lekker hockeyen. Het heeft dus
enorm veel voordelen.” 

Na een lange zomerstop
zijn de hockeycompetities
weer begonnen. Overal rolt
de bal en zeker in de week-
enden is het genieten. Met
het invallen van de herfst
kijken veel clubs ook alweer
vooruit. Vanaf eind novem-
ber verrijzen op steeds meer
hockeycomplexen blaashal-
len. Ideaal om ook in de
winter te hockeyen. Toch is
wel de vraag wat er allemaal
bij zo'n hal komt kijken.
Kan het overal en hoe zit
het eigenlijk met de 
energiekosten? 

Over blaashallen
Een Polyned blaashal is uit vier afzonderlijke lagen opgebouwd.
Deze “multilayer” opbouw zorgt ervoor dat de blaashal toekomstbe-
stendig is en binnen enkele uren ge(de)monteerd kan worden.

Onder de halhuid wordt lucht geblazen. Hiervoor wordt een ventila-
torunit toegepast, eventueel inclusief verwarmingsyteem. De lichte
overdruk die ontstaat door het inblazen van lucht, geeft de typische
bolling aan een Polyned luchthal. Daarnaast worden toegangsvoor-
zieningen geplaatst.

Om de hal stevig op de plaats te houden worden eenmalig ankers
in de grond aangebracht. Dit speciale verankeringsysteem is door
Polyned ontwikkeld. Daarbij kan eventueel aanwezig hekwerk ge-
woon blijven bestaan en ook de schade aan de baan is minimaal.

De Polyned luchthal kan eenvoudig over iedere ondergrond wor-
den geplaatst. De blaashallen zijn verkrijgbaar in verschillende af-
metingen. De kleinste variant overspant 1 zaalhockeyveld. In de
grootste blaashal is plaats voor 4 zaalhockeyvelden. Kijk voor meer
informatie op www.polyned.nl. 
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Eigen blaashal wordt voor steeds 
meer hockeyclubs haalbaar



Ten opzichte van vorig seizoen is er lande-
lijk zelfs sprake van een daling van 500
jongste jeugdteams. Het verloop was niet
eerder zo groot. Om de hockeysport toe-
komstbestendig te houden en de de ambi-
tie 'Nederland Hockeyland' te volgen, heeft
de KNHB een nieuwe campagne gelan-
ceerd. Daarbij ligt de focus op het werven
en behouden van de jongste jeugd.

INSPIREREN
Met de campagne 'Kom je buiten spelen?
Op de hockeyclub!' wil de KNHB samen
met alle hockeyclubs kinderen inspireren
en ouders informeren. Door middel van
toffe video's laten we zien dat hockey een
leuke, stoere sport is en laten we ouders
kennismaken met de kracht van onze sport
en de charme van de clubcultuur.

CAMPAGNEOPZET
De campagne richt zich op kinderen en ou-
ders voor wie hockey misschien niet me-
teen de eerste logische keuze is. Dit ge-
beurt via onlinecampagnes op social

media, YouTube en TikTok. Dit wordt aan-
gevuld met digitale posters in diverse win-
kelgebieden verspreid over het land. Het
eerste deel van de mediacampagne is eind
augustus gestart en loopt door tot midden
oktober. In 2024, na de start van de twee-
de seizoenshelft, krijgt de campagne een
vervolg.

LANDINGSPAGINA
Een onderdeel van de campagne is de spe-
ciale landingspagina opdehockeyclub.nl.
Daarop staat uitgebreide informatie voor
ouders en worden ze begeleid bij het vin-
den van een hockeyclub die bij hen past.
Geïnteresseerden worden zo snel mogelijk
naar de dichtstbijzijnde hockeyclub geleid
waar ze informatie kunnen opvragen, zich
aan kunnen melden voor een proefles en
uiteindelijk lid kunnen worden. Ook na ok-
tober blijft deze landingspagina online. 

GRATIS CAMPAGNEMATERIAAL 
De KNHB stelt het campagnemateriaal ook
beschikbaar aan alle clubs. Via knhb.nl kun

je gratis gepersonaliseerde banners en vi-
suals voor de website en social media be-
stellen en gepersonaliseerde A3 posters.
Hierop staat een clublogo en (eventueel)
informatie over activiteiten. Daarnaast kun
je gratis ansichtkaarten bestellen voor in
het clubhuis.

HULP NODIG?
Heb je vragen over de campagne of kun je
wel wat hulp gebruiken op het gebied van
communicatie en social media? Stuur dan
een mail naar communicatie@knhb.nl. 
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Hans Nijland en de oprichters 
van ClubZeker delen veel dezelf-
de opvattingen. Een nuchtere 
manier van zaken doen, doen 
wat je belooft en staan voor de
kwaliteit van het aanbod zijn 
een paar gemeenschappelijke
kwaliteiten. 

SUÁREZ
Nijland geeft jaarlijks veel lezin-
gen bij amateursportverenigin-
gen, en kan levendig vertellen
over zijn tijd bij FC Groningen.
Daarbij blijft niet onvermeld het
binnenhalen van Luis Suárez, 
de parel uit Uruguay. De carrière
van Suárez is bekend: FC Gronin-
gen, Ajax, Barcelona, Atletico 
Madrid, met als eindstation een

mooie club in Zuid-Amerika. Hans
Nijland stond aan de wieg van die
carrière. 

BREEDTESPORT
Nijland heeft niet alleen een visie
op de topsport, maar zeer zeker
ook op de amateur- en breedte-
sport en hij deelt die graag. Daar-
in past ook een andere manier
om naar verzekeringen te kijken.
De breedtesport is toch een beet-
je een bijzondere eend in de bijt
van kleine en middelgrote bedrij-
ven. Denk alleen maar aan vrijwil-
ligers in het bestuur en de talloze
vrijwilligers die zich elke week
weer inspannen om sporten op
een veilige en fijne manier moge-
lijk te maken. 

LEZINGEN
Naast zijn optredens als spreker
is Hans Nijland ook voorzitter van
voetbalvereniging HSC te Sappe-
meer. Hans Nijland is ook bij
ClubZeker te boeken voor een le-
zing. Klanten van ClubZeker krij-
gen op de kosten van de lezing
15 procent korting. Stuur een
mail naar info@clubzeker.nl, en
Hans Nijland neemt contact met
u op voor tijd, plaats en kosten. 

CLUBZEKER
ClubZeker verzekert sportvereni-

gingen zeer compleet, tegen een
concurrerende premie, en met re-
spect voor de vrijwilligerscultuur,
die een grote bijdrage levert aan
een beperkte schadelast. Met
meer dan 500 verenigingen aan
boord, gecombineerd met een
jaarlijkse groei van tientalen sport-
verenigingen, is ClubZeker de
enige verzekeringsspecialist voor
sportverenigingen in Nederland.

INFORMATIE
ClubZeker is in 2016 gestart met
het doel om een degelijk en be-

taalbaar verzekeringspakket
samen te stellen voor elke sport-
vereniging in Nederland. Een pas-
klaar verzekeringsproduct met
normale premies die structureel
zo'n 30% lager liggen dan de pre-
mies van grote verzekeraars. De
voorwaarden van ClubZeker zijn
de meest uitgebreide in de markt. 

ClubZeker is geen onderdeel van
een ander verzekeringsbedrijf en
is geheel zelfstandig. Kijk voor
meer informatie op
www.clubzeker.nl.

Hans Nijland was 23 jaar lang algemeen directeur van
FC Groningen. Per 1 september 2023 is hij ambassadeur
van ClubZeker. De enige verzekeringsspecialist voor
sportverenigingen in Nederland. 

Hans Nijland is

ambassadeur 

van ClubZeker 

Eind augustus is de landelijke mediacampagne 'Kom je buiten spelen? Op
de hockeyclub!' gestart. Met deze campagne wordt hockey voor kinderen
op een leuke manier gepromoot. En dat is hard nodig want met name bij
de jongste jeugd neemt het aantal teams af.   

'Kom je buiten spelen? 

Op de hockeyclub!'



Lumosa is een visionair en innovatief bedrijf dat een bijdrage levert aan de 

energietransitie. Onze unieke kennis op het gebied van hoogvermogen 

elektrotechniek maakt het mogelijk dat wij duurzame producten ontwikkelen 

die het maximale uit elke kilowattuur halen. Met onze slimme elektronica 

transformeren we bedrijven, huishoudens en sportparken waardoor we een 

bijdrage leveren aan een betere wereld. 

Zet jouw hockeyvelden in een nieuw licht en bespaar tot

wel 70% op je energieverbruik. Lumosa heeft een nieuwe

generatie led-verlichting ontwikkeld, specifiek voor

hockeyclubs: HockeyLed. Daarnaast kun je door middel

van Lumosa's slimme bedienings app, LumosaTouch, jouw

verlichting, beregening en trainingsschema bedienen.

Hiermee zet jouw hockeyclub niet één maar vele stappen

vooruit, want je bent ook meteen de koploper in 

duurzaamheid. 

HOCKEYLED VAN LUMOSA

Wij ontwikkelen alle producten in huis.

Van het mechanische design voor de led-

verlichting, de elektronica voor de laad-

palen tot de software voor de

LumosaTouch applicatie. Dit geeft ons

totale controle over onze supply chain en

garandeert dat onze producten en servi-

ces perfect op elkaar zijn afgestemd. 

“The light ahead” 

Waarom zou jouw hockeyclub voor

Lumosa armaturen moeten kiezen?

Lumosa maakt het haar missie om 

comfort en prestatie te verhogen met

slimme ledverlichting. Zicht op de bal is

essentieel. Met gepersonaliseerde licht-

plannen en op maat gemaakte producten

verzekeren wij prachtig egaal en helder

licht. Onze producten onderscheiden zich

in efficiëntie, duurzaamheid en gebruiks-

vriendelijkheid. Lumosa garandeert het

beste licht met minimale verblinding. 

LumosaTouch de duurzame oplossing

voor jouw club. 

Lumosa sportveldverlichting biedt je

ultieme flexibiliteit in het beheer van

jouw verlichtingssysteem. Met zowel de

traditionele schakelaar als de intuïtieve

LumosaTouch app tot jouw beschikking,

heb je volledige controle over de velden.

Schakel moeiteloos tussen verschillende

verlichtingsstanden, zoals wedstrijden,

trainingen en wandelingen, en plan 

trainingen en wedstrijden efficiënt in. 

Deze veelzijdige bedienings mogelijk-

heden stellen je in staat om onnodige

branduren te beperken en jouw 

energieverbruik te verminderen, waar-

door energieverspilling tot het verleden

behoort. Met LumosaTouch heb je 

bovendien een handige functie die jouw

energiebesparingen bijhoudt, waardoor je

duidelijk ziet hoeveel je bespaart. 

“Het vandaag 
slimmer doen voor
de generatie van 

morgen” 

Lumosa X Ambassadeurs 

Bij Lumosa draait het om meer dan

alleen het allerbeste licht op de meest

duurzame manier leveren. Sinds 2022

volgen én sponsoren we twee sterren in

de sport in hun weg naar de Olympische

Spelen in Parijs in 2024. Twee winnaars

die alleen met goud genoegen nemen en

de komende jaren alles op alles zetten

om de allerbeste te worden. Maar óók:

twee ruimhartige vrouwen met een 

missie om de wereld onderweg een

stukje mooier te maken. Als ambitieus en

duurzaam bedrijf delen én steunen we

met alle liefde de strijdkracht van 

hockeyster Frédérique Matla en 

paralympisch tennisster Diede de Groot. 

HET BESTE LICHT VOOR JOUW HOCKEYVELDHET BESTE LICHT VOOR JOUW HOCKEYVELD

HOCKEYLED VAN LUMOSA




